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ACTA DE LA COMISSIÓ DE PRESIDÈNCIA, DRETS DE CIUTADANIA, PARTICIPACIÓ I
SEGURETAT I PREVENCIÓ

PARTICIPACIÓ I SEGURETAT I PREVENCIÓ, sota la presidència de l'Im. Sr. Regidor Albert
Batlle Bastardas. Hi concorren les Imes. Sres i els Ims. Srs. Regidors i Regidores: Jordi
Martí Grau, Jordi Rabassa Massons, Laia Bonet Rull, Montserrat Ballarín Espuña,
Elisenda Alamany i Gutiérrez, Jordi Coronas i Martorell, Gemma Sendra i Planas, Max
Zañartu i Plaza, Elsa Artadi Vila, Jordi Martí Galbis, Francisco Sierra López i Josep Bou
Vila, assistits per l'assessora jurídica, la Sra. Anna Martori Salichs, que actua per
delegació del secretari general i que certifica.

Escrichs.

Excusen la seva absència els Ims. Srs.: Marc Serra Solé, Eloi Badia Casas i Manuel Valls
Galfetti.

S'obre la sessió a les 10.00 h.

I)

II) Part Informativa

Despatx d'oficia)

En compliment de l'article 63.1 del Reglament Orgànic Municipal, es comuniquen les
resolucions següents:

(28/2019-L) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 17
d'octubre de 2019, que declara deserta convocatòria per lliure designació per a cobrir
un lloc de treball de Secretari/a de Direcció, adscrits a la Gerència del Districte de
Sarrià-Sant Gervasi.

(29/2019-L) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista de persones admeses i excloses per a
participar en la lliure designació per a la provisió d'un lloc de treball de Director/a
d'Empreses, entitats municipals i recursos.



CCM 9/19 Presidencia 2/77

(30/2019-L) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista de persones admeses i excloses per a
participar en la lliure designació per a la provisió d'un lloc de treball de Secretari/ària
de Direcció, adscrit a la Divisió d'Operacions de la Direcció dels SPEIS.

(31/2019-L) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 23
d'octubre de 2019, que aprovar la provisió per lliure designació d'un lloc de treball de
Director/a de Serveis de Comerç, Restauració i Consum, adscrit a la Direcció de Serveis
de Comerç, Restauració i Consum.

(32/2019-L) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 15
de novembre de 2019, que aprova un lloc per lliure designació de Director/a de Serveis
Generals i Recursos de Patrimoni de la Gerència de Pressupostos i Hisenda.

(37/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 4
de novembre de 2019, que modifica la junta de valoració de la convocatòria per a la
provisió per concurs de mèrits d'un lloc de treball d'Administratiu/va Qualificat/da,
adscrit al Departament de Recursos Interns de la Direcció de Serveis Generals de la
Gerència del Districte de Sants-Montjuïc.

(50/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista definitiva de persones admeses i excloses
per a participar en la provisió d'un lloc de treball de Tècnic/a referent de Recursos
Humans.

(51/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista provisional de persones admeses i excloses
per a participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Cap de
Departament d'Administració i Personal de la Direcció de Serveis de Recursos de la
Gerència d'Àrea de Drets Socials, Justícia Global, Feminismes i LGTB.

(52/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista provisional de persones admeses i excloses
per a participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Cap de
Departament de Participació Social de la Direcció d'Innovació Social.

(53/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista provisional de persones admeses i excloses
per a participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Cap de
Departament de Serveis Jurídics de la Direcció de Serveis de Recursos de la Gerència
d'Àrea de Drets Socials, Justícia Global, Feminismes i LGTBI.

(54/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista de persones admeses i excloses per a
participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Gestor/a de projectes
de serveis a les persones adscrit al Departament de Promoció de la Gent Gran.
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(55/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 15
de novembre de 2019, que aprova la llista de persones admeses i excloses per a
participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Tècnic/a especialista
jurídic adscrit al Departament de Serveis Jurídics de la Direcció de Serveis de Recursos
de la Gerència d'Àrea de Drets Socials, Justícia Global, Feminismes i LGTBI.

(56/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 14
de novembre de 2019, que aprova la llista de persones admeses i excloses per a
participar en el concurs per a la provisió d'un lloc de treball d'Administratiu/iva
Qualificat/da adscrit al Departament de Llicències i Inspecció.

(57/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 16
d'octubre de 2019, que aprova un concurs per a la provisió d'un lloc de treball de
Tècnic/a referent d'Arquitectura, adscrit a la Direcció de Serveis de Planejament de la
Gerència d'Urbanisme.

(58/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 16
d'octubre de 2019, que aprova un concurs per a la provisió d'un lloc de treball de
Tècnic/a Referent d'anàlisi i estratègia de l'Oficina del Delegat/da de Protecció de
Dades de la Gerència d'Àrea d'Agenda 2030, Transició Digital, Coordinació Territorial i
Esports.

(59/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 16
d'octubre de 2019, que aprova concurs per a la provisió d'un lloc de treball de Tècnic/a
Referent Jurídic de la Direcció de Serveis Tècnics-Jurídics de la Direcció de Recursos i
Control de Gestió.

(60/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 4
de novembre de 2019, que aprova un concurs per a la provisió d'un lloc de treball de
Cap de Departament de Població i Processos Electorals.

(61/2019-C) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 4
de novembre de 2019, que aprova un concurs per a la provisió d'un lloc de treball de
Tècnic/a especialista d'Anàlisi i Estratègia, adscrit a la Direcció de Serveis de
Coordinació de Contractació Administrativa de la Gerència de Pressupostos i Hisenda.

(533/2019) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 17
d'octubre de 2019, que aprova i publicar la llista definitiva de persones admeses i
excloses per a participar en la convocatòria del procés selectiu per a la cobertura de 80
places en la categoria Bomber/a d'Accés del SPEIS.

(860/2019) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 23
d'octubre de 2019, que aprovar un procés interadministratiu per a la provisió per lliure
designació d'un lloc de treball de Cap de Departament 1, adscrit al Departament de
Serveis Jurídics - Secretaria de la Direcció de Serveis Generals de la Gerència del
Districte de Sant Andreu.
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(928/2019) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 15
de novembre de 2019, que nomena funcionaris/àries en pràctiques en la categoria
d'Agent d'Escola GU corresponent a la convocatòria de selecció de 233 places d'Agent
de la Guàrdia Urbana.

(928/2019) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 15
de novembre de 2019, que nomena funcionaris/àries en pràctiques en la categoria
d'Agent d'Escola GU corresponent a la convocatòria de selecció de 150 places d'Agent
de la Guàrdia Urbana.

(928/2019) RH Decret de Gerent de Persones i Desenvolupament Organitzatiu, de 15
de novembre de 2019, que nomena funcionaris/àries en pràctiques en la categoria
d'Agent GU C1 corresponent a la convocatòria de selecció de 233 places d'Agent de la
Guàrdia Urbana.

(897/2019) Decret de l'Alcaldia, de 21 de novembre de 2019, que cessa com a personal
eventual a Xavier Florensa i Cantons, Assessor 4 i Arnau Malloll i Baró, Assessor 6, del
Grup Polític Municipal Esquerra Republicana.

(898/2019) Decret de l'Alcaldia, de 21 de novembre de 2019, que nomena personal
eventual adscrit al Grup Municipal Esquerra Republicana, Xavier Florensa Cantons,
Assessor/a 3 i a Arnau Mallol Baró, Assessor/a 5.

(20162044) Del primer tinent d'alcaldia, de 25 de novembre de 2019, que amplia
l'autorització de la despesa del contracte del lloguer del local situat al c. Rambla Prim,
24, per revisió de l'IPC. Import ampliació: 734,92 euros.

(20192033) Del primer tinent d'alcaldia, de 30 de setembre de 2019, que aprova el
contracte d'arrendament del local ubicat al c. Maresme, 244, bxs., a la Sra. Maria
Bernárdez Vázquez, pel termini d'un any des de l'1 d'octubre de 2019 fins al 30 de
setembre de 2020, i amplia i disposa la despesa per Import de 10.352 euros.

(291/2019) Decret de l'Alcaldia, de 21 de novembre de 2019, que nomena funcionaris
de carrera de la categoria de Sergent/a del Servei de Prevenció, Extinció d'Incendis i
Salvament.

(0732/19) Del gerent de recursos, d'11 de novembre de 2019, que allibera la quantitat
de 35,65 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del contracte relatiu a la
revisió de la documentació i elaboració d'un calendari d'intervencions de 560 unitats
d'instal·lació custodiades als arxius municipals dels districtes de Gràcia i d'Horta-
Guinardó adjudicat al Sr. Antonio Esparo Torras, per a l'exercici 2019.

(0438/19) Del gerent de recursos, d'11 de novembre de 2019, que adjudica a Dante
Bits, SL. el contracte relatiu als serveis de gestió i manteniment de la pàgina web del
CESB, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 16.799,64 euros (IVA inclòs).

(20194456) De la gerent municipal, d'11 de novembre de 2019, que adjudica a
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Incipresa el contracte relatiu al servei de manteniment preventiu i correctiu de les
eines hidràuliques d'excarceració i de les eines de tall, perforació i ventilació de què
disposa el SPEIS, lot 1, per als exercicis 2019-2021, i per un import de 85.498,60 euros
(IVA inclòs).

(20194456) De la gerent municipal, d'11 de novembre de 2019, que declara deserta la
licitació del contracte relatiu als serveis de manteniment preventiu i correctiu de les
eines hidràuliques d'excarceració i de les eines de tall, perforació i ventilació de què
disposa el SPEIS, lot 2, per als exercicis 2019-2021, i per un import de 22.172,04 euros
(IVA inclòs).

(0716/17) De la gerent municipal, de 13 de novembre de 2019, que amplia
l'autorització i disposició de la despesa del contracte relatiu al servei auxiliar d'atenció
als usuaris de la sala de consulta i préstec de l'Arxiu Contemporani de Barcelona
adjudicat a Servicio Integral de Fincas Urbanas, per a l'exercici 2019, i per un import
d'11.999,88 euros (IVA inclòs).

(2136/2016) De la gerent municipal, de 13 de novembre de 2019, que prorroga el
contracte relatiu al servei d'intervenció per a la convivència en l'espai públic al districte
de Sant Andreu adjudicat a la Fundació Pere Tarrés, per a l'exercici 2020, i per un
import de 47.175,83 euros (IVA inclòs).

(1059/2018) De la gerent del districte de Sant Andreu, de 13 de novembre de 2019,
que anul·la part de l'autorització de la despesa del contracte relatiu als serveis de
distribució d'elements de comunicació del districte de Sant Andreu adjudicat a Uan-Tu-
Tri, SL., per a l'exercici 2019, i per un import de 23.281,03 euros (IVA inclòs).

(2127/2019) De la gerent del districte de Sant Andreu, de 13 de novembre de 2019,
que adjudica a Club Lucha Barón de Viver de Barcelona el contracte relatiu als serveis
auxiliars de la instal·lació municipal "La Pèrgola", per als exercicis 2019-2020, i per un
import de 17.903,67 euros (IVA inclòs).

(190300001) Del gerent del districte de Nou Barris, de 14 de novembre de 2019, que
prorroga el contracte relatiu a l'assistència tècnica per al seguiment i coordinació de
les actuacions de manteniment de l'espai urbà al districte de Nou Barris adjudicat a
SGS Tecnos, SA., per a l'exercici 2020, i per un import de 102.453,68 euros (IVA inclòs).

(180100153) Del gerent del districte de Nou Barris, de 14 de novembre de 2019, que
anul·la part de l'autorització i disposició de la despesa del contracte relatiu al servei de
manteniment de fotocopiadores marca Ricoh d'edat inferior a 7 anys instal·lades al
districte de Nou Barris, adjudicat a General Machines Technology, SL., per a l'exercici
2019, i per un import de 2.769,91 euros (IVA inclòs).

(752/17) Del gerent del districte de Nou Barris, de 14 de novembre de 2019, que
adjudica a PMC Grup 1985, SA. el contracte relatiu al subministrament de consumibles
d'informàtica estàndard per al districte de Nou Barris, per als exercicis 2019-2020, i per
un import de 10.767,73 euros (IVA inclòs).
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(19010249) Del gerent del districte de Nou Barris, de 14 de novembre de 2019, que
adjudica a Esther Fontela Garrido el contracte relatiu al suport a la implantació del Pla
de desenvolupament econòmic del districte de Nou Barris, per als exercicis 2019-2020,
i per un import de 18.101,60 euros (IVA inclòs).

(1143/19) Del gerent de recursos, de 14 de novembre de 2019, que adjudica a Zenith
Media, SLU el contracte relatiu a les insercions publicitàries campanya Nadal, per als
exercicis 2019-2020, i per un import de 449.985,77 euros (IVA inclòs).

(19010250) Del gerent del districte de Nou Barris, de 14 de novembre de 2019, que
adjudica a Espai Coneix, SCCL. el contracte relatiu a la formació, mediació,
dinamització comunitària per a l'equip de treball de 9barris conviu, per als exercicis
2019-2020, i per un import de 5.530,00 euros (IVA de 0,00 euros).

(0439/19) Del gerent de recursos, de 14 de novembre de 2019, que adjudica a
Producciones MIC, SL. el contracte relatiu al disseny, edició i maquetació de
documents i publicacions del CESB, per als exercicis 2019-2020, i per un import de
21.659,00 euros (IVA inclòs).

(0439/19) Del gerent de recursos, de 14 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 18.341,00 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu al disseny, edició i maquetació de documents i publicacions del CESB,
per als exercicis 2019-2020.

(752/17) De la gerent d'Àrea d'Ecologia Urbana, de 15 de novembre de 2019, que
adjudica a PMC Grup 1985, SA. el contracte relatiu al subministrament de consumibles
d'informàtica estàndard per a la Gerència d'Ecologia Urbana, per als exercicis 2019-
2020, i per un import de 65.000,00 euros (IVA inclòs).

(17010244) De la gerent municipal, 15 de novembre de 2019, que prorroga el
contracte relatiu a la gestió de la Casa de l'Aigua de Trinitat Nova per a una empresa
d'inserció adjudicat a Aprise-Catalunya Empresa d'Inserció, per a l'exercici 2020, i per
un import de 37.999,04 euros (IVA inclòs).

(20199211) Del gerent del districte de l'Eixample, de 19 de novembre de 2019, que
adjudica a Uan, Tu, Tri, SL. el contracte relatiu als serveis d'impressió i manipulació de
materials per a la difusió i divulgació d'activitats, actes i altres manifestacions del
districte de l'Eixample, lot 1, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 24.200,00
euros (IVA inclòs).

(20199211) Del gerent del districte de l'Eixample, de 19 de novembre de 2019, que
adjudica a Fotoletra, SA. el contracte relatiu als serveis d'impressió i manipulació de
materials per a la difusió i divulgació d'activitats, actes i altres manifestacions del
districte de l'Eixample, lot 2, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 24.200,00
euros (IVA inclòs).
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(1238/19) Del gerent de recursos, de 19 de novembre de 2019, que adjudica a Recerca
i Desenvolupament Empresarial, SL. el contracte relatiu a la gestió i el manteniment
del padró municipal d'habitants de Barcelona que emet comunicacions derivades dels
seus procediments als ciutadans i administracions interessades, en compliment de la
normativa padronal i administrativa, per als exercicis 2019-2020, i per un import de
192.874,00 euros (IVA inclòs).

(190400058) De la gerent municipal, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a
Sortkat Estudios, SL. el contracte relatiu al servei de producció de peces audiovisuals
per al Departament de Comunicació del districte de Les Corts, per als exercicis 2019-
2020, i per un import de 6.854,65 euros (IVA inclòs).

(190400058) De la gerent municipal, de 21 de novembre de 2019, que adjudica al Sr.
Oscar Giralt Jonama el contracte relatiu al servei de fotografia per al Departament de
Comunicació del districte de Les Corts, per als exercicis 2019-2020, i per un import de
10.781,10 euros (IVA inclòs).

(20190426) De la gerent municipal, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a UTE
Taller Àuria-Àuriafil el contracte relatiu als serveis de consergeria del Centre d'Acollida
d'Animals de Companyia de Barcelona, per als exercicis 2019-2021, i per un import de
174.369,16 euros (IVA inclòs).

(20190426) De la gerent municipal, de 21 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 17.245,30 euros (IVA inclòs) relatiu al contracte dels serveis de
consergeria del Centre d'Acollida d'Animals de Companyia de Barcelona, per als
exercicis 2019-2021.

(0473/18) De la gerent municipal, de 21 de novembre de 2019, que prorroga el
contracte relatiu al subministrament de material de conservació i preservació de
documentació textual, gràfica i fotogràfica dels Arxius Municipals de Districte, l'Arxiu
Municipal Contemporani de Barcelona i les dependències de la Gerència de Recursos
adjudicat a Arte y Memoria, SL., per als exercicis 2020-2021, i per un import de
41.307,90 euros (IVA inclòs).

(1138/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a Carat
España, SA. el contracte relatiu a les insercions publicitàries campanya zona baixes
emissions, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 353.917,04 euros (IVA
inclòs).

(0732/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a
Benedictinas Monasterio San Pedro Puellas el contracte relatiu a la reenquadernació
de 120 llibres de padró municipal custodiats a l'Arxiu Municipal Contemporani de
Barcelona, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 20.628,10 euros (IVA inclòs).

(0732/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que adjudica al Sr.
Antoni Esparo Torras el contracte relatiu a la revisió de la documentació i elaboració
d'un calendari d'intervencions de 560 unitats d'instal·lació custodiades als arxius
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municipals dels districtes de Gràcia i d'Horta-Guinardó, per a l'exercici 2019, i per un
import de 9.964,35 euros (IVA inclòs).

(0732/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 3.371,90 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu a la restauració de 48 plànols de gran format custodiats a l'Arxiu
Municipal Contemporani de Barcelona, lot 1, per als exercicis 2019-2020.

(1140/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a Canon
España, SA. el contracte relatiu a la compra de paper raima reciclat, per als exercicis
2019-2020, i per un import de 22.053,88 euros (IVA inclòs).

(1141/19) Del gerent de recursos, de 21 de novembre de 2019, que adjudica a Set-Prat
Paper Distribucions, SA. el contracte relatiu a la compra de paper raima fibra verge,
per als exercicis 2019-2020, i per un import de 4.275,66 euros (IVA inclòs).

(20190080) De la gerent del districte de Gràcia, de 21 de novembre de 2019, que
prorroga per un període comprès des de l'1 de gener de 2020 fins al 30 de juny de
2020, el contracte relatiu als serveis de control als accessos d'esdeveniments i
activitats a la via pública adjudicat a Wakeful, SL., per un import de 60.048,67 euros
(IVA inclòs).

(262/2019) Del gerent del districte de Sarrià-Sant Gervasi, de 25 de novembre de 2019,
que adjudica a La Fàbrica@SCCL. el contracte relatiu al servei de suport a les entitats
per a la tramitació del certificat digital i de subvencions de la convocatòria general de
l'Ajuntament de Barcelona, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 18.089,50
euros (IVA inclòs).

(20190068) De la gerent del districte de Gràcia, de 21 de novembre de 2019, que
prorroga per un període comprès des de l'1 de gener de 2020 fins al 31 de desembre
de 2020, el contracte relatiu al subministrament de cabines sanitàries adjudicat a
Vallas & Toilets, SLU, per un import de 53.780,00 euros (IVA inclòs).

(0732/19) Del gerent de recursos, de 25 de novembre de 2019, que adjudica a
Benedictinas Monasterio San Pedro Puellas el contracte relatiu a la restauració de
documentació i llibres (llicències d'obres particulars de 1876 fins a 1880 i documents
del Jutjat de Pau de Sant Martí de Provençals de 1849 fins a 1905) custodiats a l'Arxiu
Municipal del districte de Sant Martí, lot 5, per als exercicis 2019-2020, i per un import
de 17.190,08 euros (IVA inclòs).

(0732/19) Del gerent de recursos, de 25 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 2.809,92 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu a la restauració de documentació i llibres (llicències d'obres
particulars de 1876 fins a 1880 i documents del Jutjat de Pau de Sant Martí de
Provençals de 1849 fins a 1905) custodiats a l'Arxiu Municipal del districte de Sant
Martí, lot 5, adjudicat a l'empresa Benedictinas Monasterio Pedro Puellas, per als
exercicis 2019-2020.
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(0732/19) De la gerent de recursos, de 25 de novembre de 2019, que adjudica a
Benedictinas Monasterio San Pedro Puellas el contracte relatiu a la restauració de 20
cartells de gran format custodiats a l'Arxiu Municipal del districte de Sants-Montjuïc,
lot 3, per als exercicis 2019-2020, i per un import de 4.160,00 euros (IVA inclòs).

(0732/19) De la gerent de recursos, de 25 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 680,00 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del contracte
relatiu a la restauració de 20 cartells de gran format custodiats a l'Arxiu Municipal del
districte de Sants-Montjuïc, lot 3, adjudicat a l'empresa Benedictinas Monasterio San
Pedro Puellas, per als exercicis 2019-2020.

(245/2019) De la gerent del districte de Sarrià-Sant Gervasi, de 26 de novembre de
2019, que adjudica a Viaqua, Tècnics en Infraestructures, el contracte relatiu a la
redacció dels projectes executius corresponents a quatre obres de manteniment de la
via pública al districte de Sarrià-Sant Gervasi, per als exercicis 2019-2020, i per un
import de 10.774,89 euros (IVA inclòs).

(1178/19) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que inicia expedient,
aprova el plec de clàusules administratives i tècniques i autoritza la despesa del
contracte relatiu a la gestió dels serveis de la cartera de dominis i certificats digitals de
la direcció de comunicació digital, per als exercicis 2020-2022, i per un import de
159.720,00 euros (IVA inclòs).

(0524/19) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que adjudica a TBK
Gestión de Edificios, SL. el contracte relatiu a la gestió dels subministraments i de
l'estalvi energètic econòmic dels edificis municipals de l'Ajuntament de Barcelona, per
als exercicis 2019-2021, i per un import de 168.826,37 euros (IVA inclòs).

(0524/19) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 6.577,65 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu a la gestió dels subministrament i de l'estalvi energètic econòmic dels
edificis municipals de l'Ajuntament de Barcelona adjudicat a TBK Gestión de Edificios,
SL., per als exercicis 2019-2021, i per un import de 6.577,65 euros (IVA inclòs).

(20201000) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat de 32.440,18 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu al servei d'educadors/es cívics/ques a l'espai públic del districte de
Sant Martí (excepte franja Besòs), per als exercicis 2020-2021.

(20201000) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que adjudica a Incoop
SCCL el contracte relatiu al servei d'educadors/es cívics/ques a l'espai públic del
districte (excepte franja Besòs), per als exercicis 2020-2021, i per un import de
205.058,62 euros (IVA exempt).

(20202000) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que adjudica a Relleu
Cultural, SL. el contracte relatiu a la gestió del servei de dinamització de la ludoteca de
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la placeta del Pi del districte de Ciutat Vella, per als exercicis 2020-2021, i per un
import de 198.991,29 euros (IVA inclòs).
(20202000) De la gerent municipal, de 26 de novembre de 2019, que allibera la
quantitat d'11.159,09 euros (IVA inclòs) en concepte de baixa en la licitació del
contracte relatiu a la gestió del servei de dinamització de la ludoteca de la placeta del
Pi del districte de Ciutat Vella adjudicat a Relleu Cultural, SL., per als exercicis 2020-
2021.

(20199204) De la gerent municipal, de data 26 de novembre de 2019, que esmena els
errors numèrics que consten en l'informe de necessitat i idoneïtat del contracte relatiu
a la gestió del servei "Guingueta de Jocs" a l'espai de magatzem del quiosc dels jardins
de la rambla de Sants, per als exercicis 2019-2021, i per un import de 7.640,07 euros
(IVA inclòs).

(20191066) De la gerent del districte de Sants-Montjuïc, de 26 de novembre de 2019,
que adjudica a Uniaudit Oliver Camps, SL. el contracte relatiu a l'elaboració d'un estudi
econòmic per a l'establiment d'un model de gestió cívica per als centres cívics Cotxeres
de Sants i Casinet d'Hostafrancs, per als exercicis 2019-2020, i per un import de
4.537,50 (IVA inclòs).

(1193/18) Del gerent de recursos, de 26 de novembre de 2019, que anul·la part de
l'autorització de la despesa del contracte relatiu a la direcció d'obres de la fase 1 del
Pla Director per a la millora de les instal·lacions elèctriques de les Cases Consistorials i
deixa sense efecte l'adjudicació de l'esmentat contracte a Armengol&Ros Consultors i
Associats, SLP, per a l'exercici 2019, i per un import de 7.925,50 euros (IVA inclòs).

(0716/17) De la gerent municipal, de 27 de novembre de 2019, que prorroga el
contracte relatiu al servei auxiliar d'atenció als usuaris de la sala de consulta i préstec
de l'Arxiu Contemporani de Barcelona adjudicat a Servicio Integral de Fincas Urbanas,
per als exercicis 2019-2020, i per un import de 32.275,32 euros (IVA inclòs).

(0807/19) Del gerent de recursos, de 27 de novembre de 2019, que exclou a l'empresa
Samoa Blue, SL. de la licitació dels lots 1 i 2 del contracte que té per objecte
l'adquisició del vestuari laboral del personal conductor i subaltern adscrit al Servei de
Correus, Consergeria i Parc Mòbil de l'Ajuntament, per als exercicis 2019-2020 i, per
tant, declara desert el lot 2 en no existir cap oferta vàlida i allibera l'autorització de la
despesa per un import d'11.879,78 euros (IVA inclòs).

(180500028) De la gerent del districte de Les Corts, de 28 de novembre de 2019, que
prorroga per al període comprès entre l'1 de gener fins al 31 de desembre de 2020, el
contracte relatiu al subministrament i l'arrendament per a l'ús sense opció de compra
d'11 equips per la còpia, escaneig i impressió de documents, així com el seu
manteniment i subministrament de consumibles per a diferents equipaments del
districte de Les Corts adjudicat a Servicios Microinformática, SA., i autoritza i disposa la
despesa per un import de 13.997,28 euros (IVA inclòs).

Acords de la Comissió de Govern de 21 de novembre de 2019
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(14002777-002 (0580/14)) PRORROGAR per un període comprès des del 01.12.2019
fins al 30.06.2020, el contracte 14002777-002 que té per objecte la construcció,
manteniment i gestió energètica de la central de producció de climatització de les
cases consistorials de l'Ajuntament de Barcelona amb el foment de l'ocupació de
persones amb dificultats particulars d'inserció al mercat laboral, adjudicat a la UTE
Soler Energy Serv.Y Electrom.So, amb NIF U66395856, per un import total de
34.898,74 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i documentació que consta en
l'expedient. AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa de l'esmentat contracte per un import
de 34.898,74 euros, IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el
desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 30.094,61 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/21300/93314 0101; un
import (IVA inclòs) de 4.804,13 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a
l'aplicació pressupostària D/21300/93314 0101, condicionat a l'existència de crèdit
adequat i suficient en el pressupost de l'exercici posterior a l'actual. DONAR-NE
compte a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i
Prevenció.

Acords de la Comissió de Govern de 28 de novembre de 2019

(19-P-380) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Aurora López
Corduente (mat. 7022375) entre la seva activitat municipal com a contractada laboral

de 2019 fins al 31 d'agost de 2020. La dedicació a la docència universitària serà a
temps parcial i haurà de desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La

les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(317/2019 BIS) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Pau Serra Bou (mat.
27331) entre la seva activitat municipal com a funcionari de carrera amb la categoria
professional de Caporal C1 SPEIS, amb destinació al Parc de la Vall d'Hebrón de la
Gerència de Seguretat i Prevenció, on ocupa el lloc de treball de Caporal SPEIS

té autoritzada per acord de la Comissió de Govern, de 16 de maig de 2019, per
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compliment dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen

Aquesta autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per
variació de les circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(626/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Marcel·lí Bosch Muntal
(mat. 25953) entre la seva activitat municipal com a funcionari de carrera amb la
categoria professional de Bomber SPEIS, amb destinació al Parc de Bombers de

Bomber SPEIS (16FC1BIBA03), i el desenvolupament del càrrec com a regidor de

d'Incompatibilitats del Personal al Servei de les Administracions Públiques, l'article 3
de la Llei 21/1987, de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de

de les Bases de Règim Local, i l'article 323 del Reglament del Personal al Servei de les
Entitats Locals aprovat pel Decret 214/1990, de 30 de juliol. La present autorització
restarà sense efecte si es produeix una variació de les circumstàncies relatives a la
mateixa o per expiració del mandat o renúncia al càrrec electe. DONAR-NE compte a la
Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(705/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Daniel Morera Schultes
(mat. 76911) entre la seva activitat municipal com a funcionari interí per vacant amb la

Control i Avaluació de Neteja de la Gerència de Medi Ambient i Serveis Urbans, on

compte propi de traducció de manuals de jocs de rol. La dedicació professional privada

Pública i haurà de desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La

les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(712/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Zoel Forníes Matías (mat.
77395) entre la seva activitat municipal com a laboral indefinit no fix amb la categoria

Contemporani de Barcelona de la Gerència de Recursos, on ocupa el lloc de treball de
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associat a temps parcial de la Universitat de Barcelona (UB), per al curs acadèmic 2019-
2020 des del 15 de setembre de 2019 fins el 14 de setembre de 2020. La dedicació a la
docència universitària serà a temps parcial i haurà de desenvolupar-se en horari no

compliment dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen

Aquesta autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per
variació de les circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(819/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Ignacio Álvarez Velasco
(mat. 75851) entre la seva activitat municipal com a funcionari interí per vacant amb la
categoria professional de Tècnic Mitjà en Enginyeria, amb destinació al Departament
d'Obres i Manteniment del Districte de Ciutat Vella, on ocupa el lloc de treball de
Tècnic Mitjà en Enginyeria (20FA2BIBA09), i una activitat privada per compte propi
d'enginyer. Per tal d'evitar possibles coincidències entre l'activitat pública i la privada,

mateix en el terme municipal de Barcelona. La dedicació professional privada no podrà

haurà de desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present

prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(843/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Josep Serna Marced (mat.
77480) entre la seva activitat municipal com a funcionari interí per substitució amb la
categoria professional de Tècnic Superior en Arquitectura, amb destinació al
Departament d'Obres i Manteniment del Districte de Sarrià-Sant Gervasi, on ocupa el
lloc de treball de Tècnic Superior en Arquitectura (22FA1BIBA03), i una activitat
privada per compte propi d'arquitecte. Per tal d'evitar possibles coincidències entre

qualsevol manifestació del mateix en el terme municipal de Barcelona. La dedicació
professional privada no podrà superar la meitat de la jornada laboral setmanal vigent a

deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984,

autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
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circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(852/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Xavier Matilla Ayala (mat.

com a professor associat a temps parcial de la Universitat Politècnica de Catalunya
(UPC) pel curs acadèmic 2019-2020, des de l'1 de setembre de 2019 fins al 31 d'agost
de 2020. La dedicació a la docència universitària serà a temps parcial i haurà de
desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present autorització

altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(855/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Ma Dolors Saumell
Güell (mat. 77248) entre la seva activitat municipal com a funcionària interina per

destinació al Departament de Control i Avaluació de Neteja de la Gerència de Medi
Ambient i Serveis Urbans, on ocupa el lloc de treball de Gestora d'Administració

desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present autorització

altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(878/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Víctor Sánchez Carrillo
(mat. 74637) entre la seva activitat municipal com a funcionari interí per vacant amb la
categoria professional de Tècnic Mitjà en Arquitectura, amb destinació al Departament
de Llicències i Inspecció del Districte de Gràcia, on ocupa el lloc de treball de Tècnic
Mitjà en Aquitectura - llicències i inspecció (20FA2BIBA05), i una activitat privada per
compte propi d'arquitecte. Per tal d'evitar possibles coincidències entre l'activitat

manifestació del mateix en el terme municipal de Barcelona. La dedicació professional
privada no podrà superar la meitat de la jornada laboral setmanal vigent a
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deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984,

autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(880/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Alba Fernández
Cabrera (mat. 77830) entre la seva activitat municipal com a funcionària interina per

destinació al Departament de Llicències i Inspecció del Districte de Sarrià-Sant Gervasi,

SA. La dedicació professional privada no podrà superar la meitat de la jornada laboral

compliment dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen

Aquesta autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per
variació de les circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(887/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. José Manuel Muñoz López
(mat. 72667) entre la seva activitat municipal com a funcionari de carrera amb la
categoria professional de Bomber Accés SPEIS, amb destinació al Parc de Bombers de

compte propi de consultor, analista i programador informàtic. El Sr. Muñoz no podrà
assessorar, informar o intervenir en assumptes o procediments relacionats

desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present autorització

altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,

perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(19002998 (0855/19)) ADJUDICAR el contracte mixt de subministrament i serveis núm.
19002998, que té per objecte la producció, instal·lació, control de seguiment i retirada
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campanyes, esdeveniments, exposicions i altres accions de comunicació a l'empresa
Publiservei SL amb NIF B59127431, de conformitat amb la proposta de la Mesa de
Contractació i d'acord amb la proposició que ha presentat en ser considerada l'oferta
més avantatjosa, per un import màxim de 514.590,00 euros IVA inclòs i d'acord amb
els preus unitaris ofertats, dels quals 425.280,99 euros corresponen al preu net i
89.309,01 euros a l'IVA. DISPOSAR a favor de l'empresa adjudicatària l'esmentada
quantitat amb el desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 257.295,01 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2021 i a l'aplicació pressupostària D/22610/92522
0101; un import (IVA inclòs) de 257.294,99 euros a l'exercici pressupostari de l'any
2020 i a l'aplicació pressupostària D/22610/92522 0101. CONDICIONAR la seva
realització a l'existència de crèdit adequat i suficient en el/s pressupost/os posterior/s
a l'actual. FIXAR l'import de la garantia definitiva en 21.264,05 euros i RETENIR la
garantia definitiva del preu del contracte. FORMALITZAR el contracte en el termini
màxim de 5 dies naturals a comptar del següent al de la recepció per part de l'empresa
adjudicatària del requeriment per a la formalització, sempre i quan hagin
transcorregut 15 dies hàbils des de la tramesa de la notificació de l'adjudicació i no
s'hagi interposat recurs especial de contractació que impliqui la suspensió de la
formalització o s'hagués acordat l'aixecament de la suspensió. DESIGNAR com a
responsable del contracte la Sra. Assumpta Bisbal i Adorna, Directora de Serveis
Publicitaris. DONAR compte d'aquest acord a la Comissió de Presidència, Drets de
Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(19001367L01 (0402/19)) REBUTJAR l'oferta i EXCLOURE de la licitació del LOT 1 de
l'Acord Marc, amb número de contracte 19001367L01 i número d'expedient 0402/19,
que té per objecte Campanyes de publicitat institucional i actuacions de comunicació
que es difonguin en tots o en alguns dels mitjans de comunicació següents: televisió,
premsa, revistes, ràdio, exteriors i mitjans digitals, excepte aquelles campanyes o
accions de comunicació que es difonguin exclusivament per mitjans digitals, que seran
objecte del LOT 2, l'empresa Zenith Media S.L.U. amb número de NIF B81864894 per
incompliment de requisits. DESIGNAR com a proveïdors de l'Acord Marc les empreses
Carat España, SA amb número de NIF A28343358; Wavemaker Publicidad Spain SL,
amb número de NIF B81173171; i la Ute Infinity Media Communications, SL - Medialog
Communications, SL, amb NIF U67535302, en ser considerades les ofertes d'aquestes
les més avantatjoses econòmicament de les ofertes finalment acceptades, en haver
obtingut la millor puntuació, un cop aplicats els criteris d'adjudicació previstos al plec
de clàusules administratives. FORMALITZAR el contracte en el termini màxim de 5 dies
naturals a comptar del següent al de la recepció per part de l'adjudicatari del
requeriment per a la formalització, sempre que hagin transcorregut 15 dies hàbils des
de la tramesa de la notificació de l'adjudicació i no s'hagi interposat recurs especial de
contractació que impliqui la suspensió de la formalització o s'hagués acordat
l'aixecament de la suspensió. DESIGNAR com a responsable del contracte la Sra.
Assumpta Bisbal i Adorna. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets de
Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(19001367L02 (0402/19)) REBUTJAR l'oferta i EXCLOURE de la licitació del LOT 2 de
l'Acord Marc, amb número de contracte 19001367L02 i número d'expedient 0402/19,
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que té per objecte Campanyes de publicitat institucional i actuacions de comunicació
que es difonguin exclusivament en mitjans digitals, l'empresa Zenith Media SLU amb
número de NIF B81864894 per incompliment de requisits. DESIGNAR com a proveïdors
de l'Acord Marc les empreses Elogia Media, SL amb número de NIF B36891778, i
Nothingad Comunicació SL amb número de NIF B64673130, en ser considerades les
ofertes d'aquestes les més avantatjoses econòmicament de les ofertes finalment
acceptades, en haver obtingut la millor puntuació, un cop aplicats els criteris
d'adjudicació previstos al plec de clàusules administratives. FORMALITZAR el contracte
en el termini màxim de 5 dies naturals a comptar del següent al de la recepció per part
de l'adjudicatari del requeriment per a la formalització, sempre que hagin
transcorregut 15 dies hàbils des de la tramesa de la notificació de l'adjudicació i no
s'hagi interposat recurs especial de contractació que impliqui la suspensió de la
formalització o s'hagués acordat l'aixecament de la suspensió. DESIGNAR com a
responsable del contracte a la Sra. Assumpta Bisbal i Adorna. DONAR-NE compte a la
Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(16005229-004 (0052/17) Lot 1) PRORROGAR, per un període comprès des de l'1 de
gener de 2020 fins al 31 de desembre de 2020, el contracte núm. 16005229-004,
derivat del Lot 1 de l'acord marc de serveis de telecomunicacions de l'Ajuntament de
Barcelona (Exp. 0494/16 i número de contracte 16002540), que té per objecte la
contractació dels serveis i sistemes de comunicacions de veu fixa de tots els centres
(xarxa corporativa de veu i xarxa no corporativa de veu) i serveis de dades, adjudicat a
l'empresa Vodafone España SAU, amb NIF A80907397, per un import total de
2.992.500,00 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i documentació que consta
en l'expedient. AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa de l'esmentat contracte per un
import de 2.385.058,79 IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el
desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 117.606,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0610; un
import (IVA inclòs) de 144.315,03 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0609; un import (IVA inclòs) de 127.881,04
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0608; un import (IVA inclòs) de 111.113,53 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0607; un
import (IVA inclòs) de 89.658,97 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0606; un import (IVA inclòs) de 137.228,73
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0605; un import (IVA inclòs) de 57.502,47 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0604; un
import (IVA inclòs) de 106.698,77 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0603; un import (IVA inclòs) de 105.334,14
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0602; un import (IVA inclòs) de 105.245,67 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0601; un
import (IVA inclòs) de 15.670,49 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0801; un import (IVA inclòs) de 13.252,17
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0702; un import (IVA inclòs) de 11.326,77 euros a l'exercici
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pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0701; un
import (IVA inclòs) de 207.736,01 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 267.811,29
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0401; un import (IVA inclòs) de 418.600,34 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0201; un
import (IVA inclòs) de 348.077,37 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0101, condicionat a l'existència de crèdit
adequat i suficient en el pressupost de l'exercici. Per a la resta del pressupost de la
contractació derivada, s'incorporen a l'expedient els documents comptables aprovats
pels organismes adherits al present contracte. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(16006382-002 (0052/17) Lot 2) PRORROGAR, per un període comprès des de l'1 de
gener de 2020 fins al 31 de desembre de 2020, el contracte núm. 16006382-002,
derivat del Lot 2 de l'acord marc de serveis de telecomunicacions de l'Ajuntament de
Barcelona (Exp. 0494/16 i número de contracte 16002540), que té per objecte la
contractació dels serveis de comunicacions de veu i dades mòbils, adjudicat a
l'empresa Vodafone España SAU, amb NIF A80907397, per un import total de
945.000,00 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i documentació que consta en
l'expedient. AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa de l'esmentat contracte per un import
de 686.756,00 IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el
desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 8.694,88 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0609; un
import (IVA inclòs) de 14.066,63 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0608; un import (IVA inclòs) de 12.074,47
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0607; un import (IVA inclòs) de 11.291,79 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0606; un
import (IVA inclòs) de 8.253,08 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0605; un import (IVA inclòs) de 8.479,26
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0604; un import (IVA inclòs) de 15.493,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0603; un
import (IVA inclòs) de 10.527,22 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0602; un import (IVA inclòs) de 15.470,43
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0601; un import (IVA inclòs) de 13.341,24 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0610; un
import (IVA inclòs) de 4.045,12 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0801; un import (IVA inclòs) de 2.974,76
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0702; un import (IVA inclòs) de 14.907,91 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0701; un
import (IVA inclòs) de 76.993,07 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 139.230,75
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
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D/22200/93312 0401; un import (IVA inclòs) de 30.793,28 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0201; un
import (IVA inclòs) de 300.119,11 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0101, condicionat a l'existència de crèdit
adequat i suficient en el pressupost de l'exercici, per a la resta del pressupost de la
contractació derivada s'incorporen a l'expedient els documents comptables aprovats
per la resta d'organismes de l'Ajuntament adherits al present contracte. DONAR-NE
compte a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i
Prevenció.

(16006383-003 (0052/17) Lot 3) PRORROGAR, per un període comprès des de l'1 de
gener de 2020 fins al 31 de desembre de 2020, el contracte núm. 16006383-003,
derivat del Lot 3 de l'acord marc de serveis de telecomunicacions de l'Ajuntament de
Barcelona (Exp. 0494/16 i número de contracte 16002540), que té per objecte la
contractació dels serveis de numeració especials, adjudicat a l'empresa Vodafone
España SAU, amb NIF A80907397, per un import total de 420.000,00 euros (IVA inclòs),
d'acord amb els informes i documentació que consta en l'expedient. AUTORITZAR i
DISPOSAR la despesa de l'esmentat contracte per un import de 419.710,32 IVA inclòs,
amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import
(IVA inclòs) de 87.353,41 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació
pressupostària D/22200/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 18.313,49 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312
0401; un import (IVA inclòs) de 7.563,25 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i
a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0201; un import (IVA inclòs) de 306.480,17
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0101, condicionat a l'existència de crèdit adequat i suficient en el
pressupost de l'exercici. Per a la resta de pressupost de la contractació derivada,
s'incorpora a l'expedient el document comptable de l'Institut Municipal de Paisatge
Urbà. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania,
Participació, Seguretat i Prevenció.

(16006385-002 (0052/17) Lot 4) PRORROGAR per un període comprès des de l'1 de
gener de 2020 fins al 31 de desembre de 2020, el contracte núm. 16006385-002,
derivat del Lot 4 de l'acord marc de serveis de telecomunicacions de l'Ajuntament de
Barcelona (Exp. 0494/16 i número de contracte 16002540), que té per objecte la

España, SAU, amb NIF A82018474, per un import total de 162.750,00 euros (IVA
inclòs), d'acord amb els informes i documentació que consta en l'expedient.
AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa de l'esmentat contracte per un import de
162.750,00 euros, IVA inclòs, amb càrrec a la partida i pressupost amb el
desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 162.750,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0101,
condicionat a l'existència de crèdit adequat i suficient en el pressupost de l'exercici.
DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació,
Seguretat i Prevenció.

(16006386-002 (0052/17) Lot 5) PRORROGAR, per un període comprès des de l'1 de
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gener de 2020 fins al 31 de desembre de 2020, el contracte 16006386-002, derivat del
Lot 5 de l'Acord Marc de serveis de telecomunicacions de l'Ajuntament de Barcelona
(Exp. 0494/16 i número de contracte 16002540), que té per objecte la contractació de
l'accés a internet distribuït, adjudicat a l'empresa Telefonica de España, SAU, amb NIF
A82018474, per un import total de 273.000,00 euros (IVA inclòs), d'acord amb els
informes i documentació que consta en l'expedient. AUTORITZAR i DISPOSAR la
despesa de l'esmentat contracte per un import de 148.986,21 euros, IVA inclòs, amb
càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import (IVA
inclòs) de 17.318,27 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació
pressupostària D/22200/93312 0610; un import (IVA inclòs) de 16.765,88 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312
0609; un import (IVA inclòs) de 18.384,45 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020
i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0608; un import (IVA inclòs) de 9.849,85
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0607; un import (IVA inclòs) de 4.290,16 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0606; un
import (IVA inclòs) de 12.536,70 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0605; un import (IVA inclòs) de 6.676,28
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0604; un import (IVA inclòs) de 14.235,30 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0603; un
import (IVA inclòs) de 12.860,66 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0602; un import (IVA inclòs) de 7.343,87
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0601; un import (IVA inclòs) de 438,42 euros a l'exercici pressupostari
de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0801; un import (IVA inclòs)
de 438,42 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0702; un import (IVA inclòs) de 1.361,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0501; un
import (IVA inclòs) de 4.978,41 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a
l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0401; un import (IVA inclòs) de 9.882,98
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22200/93312 0201; un import (IVA inclòs) d'11.625,56 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22200/93312 0101,
condicionat a l'existència de crèdit adequat i suficient en el pressupost de l'exercici,
per a la resta del pressupost de la contractació derivada s'incorporen a l'expedient els
documents comptables aprovats per la resta d'organismes de l'Ajuntament adherits al
present contracte. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets de
Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(20201000) ADJUDICAR el contracte núm. 19003396, que té per objecte Serveis
auxiliars de suport al funcionament i activitats del Districte de Ciutat Vella, reservat a
Centres Especials de Treball a Integración Social de Minusválidos, amb NIF B61098638,
de conformitat amb la proposta de valoració i classificació continguda en l'expedient i
d'acord amb la proposició que ha presentat en ser considerada l'oferta més
avantatjosa, pel preu de 173.140,00 euros IVA inclòs, dels quals 143.090,91 euros
corresponen al preu net i 30.049,09 euros a l'IVA. DISPOSAR a favor de l'empresa
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adjudicatària l'esmentada quantitat amb el desglossament següent: un import (IVA
inclòs) de 86.698,02 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació
pressupostària D/22610/92011 0601; un import (IVA inclòs) de 86.441,98 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2021 i a l'aplicació pressupostària D/22610/92011
0601. CONDICIONAR la seva realització a l'existència de crèdit adequat i suficient en
el/s pressupost/os posterior/s a l'actual. FORMALITZAR el contracte en el termini
màxim de 5 dies naturals a comptar del següent al de la recepció per part de l'empresa
adjudicatària del requeriment per a la formalització, sempre que hagin transcorregut
15 dies hàbils des de la tramesa de la notificació de l'adjudicació i no s'hagi interposat
recurs especial de contractació que impliqui la suspensió de la formalització o s'hagués
acordat l'aixecament de la suspensió. DESIGNAR com a responsable del contracte a la
Sra. Aurèlia Escalante Cruces. DONAR compte d'aquest acord a la Comissió
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(20201000) ALLIBERAR la quantitat de 116.097,80 euros (IVA inclòs), en concepte de
baixa en la licitació, del contracte 19003396 que té per objecte Serveis auxiliars de
suport al funcionament i activitats del Districte de Ciutat Vella, reservat a Centres
Especials de Treball, el qual ha estat adjudicat a l'empresa Integración Social de
Minusválidos, amb NIF B61098638, i retornar-lo a les partides i als pressupostos amb
el desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 58.134,75 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22610/92011 0601; un
import (IVA inclòs) de 57.963,05 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2021 i a
l'aplicació pressupostària D/22610/92011 0601; DONAR compte d'aquest acord a la
Comissió Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(20154310) MODIFICAR el contracte núm. 15004273 que té per objecte la prestació

080, les seves centraletes administratives, i gestió de segon nivell al Centre de gestió

contractes del sector públic aprovat per Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de

import de 2.686.485,05 euros, IVA inclòs, a KONECTA BTO, SL amb NIF B62916077, per
acord de la Comissió de Govern de 4 de febrer de 2016. AMPLIAR l'autorització i la

2019. FIXAR en 4.132,21 euros l'import del reajustament de la garantia definitiva i
RETENIR-LO del preu del contracte atesa la declaració de l'adjudicatari d'acollir-se a
aquesta modalitat de constitució de garantia. REQUERIR el contractista per tal que en

resolució comparegui el dia i hora que se li indiqui per FORMALITZAR la modificació del
contracte. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets de ciutadania,
Participació i Seguretat i Prevenció.
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Acords de la Comissió de Govern de 5 de desembre de 2019

(2019/30) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada de la Sra. Yolanda González Buceta
(mat. 3004099) entre la seva activitat municipal com a funcionaria interina de
programa amb la categoria professional de Professora de Música, amb destinació al

a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de

compliment de les seves jornades i horari de treball a les Escoles de Música de

per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les circumstàncies relatives al
mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania,
Participació, Seguretat i Prevenció.

(66/19) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada pel Sr. Edgar Straehle Porras (mat.
6100118), entre la seva activitat municipal com a funcionari interí per vacant, amb la
categoria professional de Tècnic Superior en Art i Història, amb destinació al

parcial de la Universitat de Barcelona, pel curs acadèmic 2019-2020, des del dia 15 de
setembre de 2019 fins al dia 14 de setembre de 2020. La dedicació a la docència
universitària serà a temps parcial i haurà de desenvolupar-se en horari no coincident

dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei

autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(2019/395) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Ariadna Esplugues
Barquero (mat. 3100450), entre la seva activitat municipal com a funcionària interina

com a Monitora de lleure. La dedicació professional privada haurà de complir amb
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dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei

Aquesta autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per
variació de les circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(2019/396) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Monica Daniela
Montaño Chavez (mat. 3100045), entre la seva activitat municipal com a funcionària

Venedora de segona. La dedicació professional privada haurà de complir amb

dels deures públics, a les prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei

Aquesta autorització perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per
variació de les circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de
Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(735/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Laura Martínez
Rodríguez (mat. 26079) entre la seva activitat municipal com a funcionària interina per

setembre de 2019 al 30 de juny de 2020. La dedicació professional privada no podrà

haurà de desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present

prohibicions i altres previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,
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perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(916/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Natàlia Ferré Giró
(mat. 77450) entre la seva activitat municipal com a personal eventual en el càrrec de
Directora Adjunta de la Sindicatura de Greuges de Barcelona, amb codi de lloc de

Universitat Oberta de Catalunya (UOC) pel curs 2019-2020, des del 18/09/2019 fins al
14/02/2020. La dedicació a la docència universitària serà a temps parcial i haurà de
desenvolupar-se en horari no coincident amb el municipal. La present autorització

demés previsions que es contenen en la Llei 53/1984, de 26 de desembre,

canvi de lloc de treball municipal o per variació de les circumstàncies relatives al
mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania,
Participació, Seguretat i Prevenció.

(917/2019) AUTORITZAR la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Maria Truñó Salvadó
(mat. 74679) entre la seva activitat municipal com a personal eventual en el càrrec de

Polítiques Públiques i Socials de la Universitat Pompeu Fabra (UPF), des de l' 11 de

personal de les administracions públiques, article 4.8 de la Llei 21/1987, de 26 de

coordinació i impartició de cursos, seminaris professionals organitzats per
administracions i universitats públiques i corporacions de Dret Públic (Gaseta

podran veure afectades per la realització de la segona activitat. La present autorització
perdrà vigència per canvi de lloc de treball municipal o per variació de les
circumstàncies relatives al mateix. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència,
Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(0265/16 (0710/14)) RECEPCIONAR el contracte que té per objecte la gestió integral,

amb NIF B82539867, segons el que estableix el plec de clàusules administratives
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2019. LIQUIDAR el contracte i ANUL·LAR l'autorització i disposició de despesa no
facturada del mateix per un import de 759.860,99 euros (IVA inclòs) amb càrrec al
Pressupost/os i Partida/es indicades en aquest mateix document. NOTIFICAR el
present acord al contractista. DONAR-NE compte a la Comissió de Presidència, Drets
de ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(16001802-004 (0392/16)) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 16001802-004 que té per objecte la contractació del servei de

al mercat laboral, adjudicat a l'empresa INICIATIVES EVENTS SL, amb NIF B64709363,
per un import màxim de 8.250,00 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i
documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i disposició de la
despesa de l'esmentat contracte per un import de 8.250,00 euros, IVA inclòs, amb
càrrec a la partida i pressupost amb el desglossament següent: un import (IVA inclòs)
de 8.250,00 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària
D/20300/92011 0101. FIXAR en 340,91 euros l'import del reajustament de la garantia
definitiva i RETENIR-LO del preu del contracte atesa la declaració del contractista
d'acollir-se a aquesta modalitat de constitució de garantia. REQUERIR l'adjudicatari per
tal que comparegui a les dependències de la Direcció de Serveis de Gestió Econòmica
de la Gerència de Recursos per a la seva formalització en el termini de 15 dies hàbils, a
comptar des de la recepció de la notificació. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(17004824-002 (0002/18)) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del

manteniment de sistemes i instal·lacions de seguretat, contra incendis, comunicacions

Barcelona pels anys 2018 i 2019, adjudicat a l'empresa Sabico Seguridad SA, amb NIF
A20202487, per un import màxim de 54.860,23 euros (IVA inclòs), d'acord amb els
informes i documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i disposició
de la despesa de l'esmentat contracte per un import de 54.860,23 euros, IVA inclòs,
amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import
(IVA inclòs) de 4.860,23 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació
pressupostària D/21300/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 50.000,00 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària D/21300/93312
0101. FIXAR en 2.266,95 euros l'import del reajustament de la garantia definitiva.
REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la garantia constituïda en el seu moment i
comparegui a les dependències de Direcció de Serveis de Gestió Econòmica de la
Gerència de Recursos per a la seva formalització en el termini de 15 dies hàbils, a
comptar des de la recepció de la notificació. DONAR-NE compte a la Comissió de
Presidència, Drets de ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

(17004830-001 (0002/18)) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del

manteniment de sistemes i instal·lacions de seguretat, contra incendis, comunicacions
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Barcelona pels anys 2018 i 2019, adjudicat a l'empresa Inv Proteccion SL, amb NIF
B85582013, per un import màxim de 135.865,94 euros (IVA inclòs), d'acord amb els
informes i documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i disposició
de la despesa de l'esmentat contracte per un import de 135.865,94 euros, IVA inclòs,
amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import
(IVA inclòs) de 34.870,93 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació
pressupostària D/21300/93312 0610; un import (IVA inclòs) de 20.000,00 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària D/21300/93312
0609; un import (IVA inclòs) de 30.000,00 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019
i a l'aplicació pressupostària D/21300/93312 0608; un import (IVA inclòs) de 13.007,59
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària
D/21300/93312 0607; un import (IVA inclòs) de 12.342,82 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària D/21300/93312 0602; un
import (IVA inclòs) de 25.644,60 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a
l'aplicació pressupostària D/21300/93312 0601. FIXAR en 5.614,30 euros l'import del
reajustament de la garantia definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la
garantia constituïda en el seu moment i comparegui a les dependències de Direcció de
Serveis de Gestió Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització en
el termini de 15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació. DONAR-NE
compte a la Comissió de Presidència, Drets de ciutadania, Participació, Seguretat i
Prevenció.

(19003371(0931/19)) APROVAR, amb número de contracte 19003371 i número

de Barcelona, amb mesures de contractació pública sostenible. CONVOCAR
procediment obert amb tramitació ordinària, a l'empara de l'article 219 i següents de
la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic (LCSP). DONAR-NE
COMPTE a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i
Prevenció.

(20182002) PRORROGAR per un període comprès des del 01.01.2020 fins al
31.12.2020, el contracte 17006849-001 que té per objecte la Gestió del servei per al
foment de les relacions de proximitat i el veïnatge al Districte de Ciutat Vella, adjudicat
a l'empresa PROGESS PROJEC.GESTIO SERVEIS SOCIALS, amb NIF B59960526, per un
import total d'1.414.199,72 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i
documentació que consta en l'expedient. AUTORITZAR i DISPOSAR la despesa de
l'esmentat contracte per un import de 1.414.199,72 euros, IVA inclòs, amb càrrec a la
partida i pressupost amb el desglossament següent: un import (IVA inclòs) de
1.414.199,72 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/22719/15113 0601, condicionat a l'existència de crèdit adequat i suficient en el
pressupost de l'exercici. REQUERIR l'adjudicatari per tal que comparegui a les
dependències del Districte de Ciutat Vella per a la seva formalització en el termini de
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15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació. DONAR COMPTE
d'aquesta resolució a la Comissió de Drets Socials, Cultura i Esports.

de contractació pública sostenible, iniciat per acord de la Comissió de Govern de 24 de

sector públic, per haver-se produït una infracció no esmenable de les normes de

import d'1.696.896,00 euros, IVA inclòs, dels quals 1.402.393,39 euros corresponen al

euros, IVA inclòs, amb càrrec a la partida 22719/13211/0401 del pressupost de 2020;
185.292,38 euros, IVA inclòs, amb càrrec a la mateixa partida del pressupost de 2021;
487.618,09 euros, IVA inclòs, amb càrrec a la partida 22719/13612/0401 del
pressupost de 2020 i 97.523,62 euros, IVA inclòs, amb càrrec a la mateixa partida del
pressupost de 2021. RETORNAR la garantia definitiva constituïda per la proposada
adjudicatària KONECTA BTO SL, amb NIF B62916077, mitjançant el dipòsit amb
número 114441, de 17 de juliol de 2019, per un import de 70.119,67 euros. NOTIFICAR
als licitadors i comunicar a la Comissió Europea el contingut de la resolució als efectes
oportuns. DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania,
Participació, Seguretat i Prevenció.

prescripcions tècniques i amb mesures de contractació pública sostenible, amb núm.
de contracte 19004293, mitjançant tramitació ordinària, amb la utilització del
procediment obert, amb un pressupost base de licitació de 848.448,01 euros (IVA
inclòs), determinat en funció de preus unitaris i amb un valor estimat d'1.682.872,08
euros; APROVAR les actuacions preparatòries efectuades, el plec de clàusules
administratives particulars i el plec de prescripcions tècniques reguladors del

confidencialitat per part dels licitadors interessats, per raons de seguretat pública i de

inclòs) de 292.570,86 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació
pressupostària D/22719/13612 0401 i un import (IVA inclòs) de 555.877,15 euros a
l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària D/22719/13211
0401, sotmès a la condició suspensiva de l'existència de crèdit adequat i suficient en el
pressupost corresponent atès que l'execució d'aquest contracte s'iniciarà l'exercici
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següent a la seva autorització; DONAR-NE COMPTE a la Comissió de Presidència, Drets
de Ciutadania, Participació, Seguretat i Prevenció.

Mesures de governa)
Informesb)

Comissió Mixta Ajuntament de Barcelona - Generalitat de Catalunya. 25 de novembre
de 2019

El Sr. COLLBONI exposa que el Govern fa aquesta compareixença a petició pròpia per
explicar la valoració que fa de la reunió de la Comissió Mixta Ajuntament de Barcelona
- Generalitat de Catalunya del 25 de novembre de 2019. Comenta que aquesta
comissió és un òrgan bilateral de cooperació interadministrativa que es reuneix
anualment i la reunió anterior va tenir lloc el 25 de juliol de 2018. Per tant, aquest és el
primer cop que la comissió mixta es reuneix durant aquest mandat.

que els resultats siguin tangibles per als ciutadans de Barcelona i que es tradueixin en

a la ciutat i que necessiten la concurrència del Govern de Catalunya. A tal fi, els
diversos departaments del Govern de la Generalitat i les àrees afectades del Govern
municipal han fet un treball previ.
A continuació, indica que es va acordar que aquesta comissió bilateral tracti qüestions

qüestions pràctiques quan hi hagi acords entre ambdues administracions.
Pel que fa a la dimensió política, tot i que principalment es declarativa, el Govern
municipal considera que és important introduir-la perquè es tracta de qüestions de
consens i milloren objectivament aspectes socials o reivindicatius, com ara la lluita
contra les violències masclistes, però també qüestions que afecten les administracions,

metropolità, independentment del partit que hi hagi al Govern central, o la derogació
de la Llei de racionalització i sostenibilitat de l'Administració pública perquè es respecti

recordar-li aquest compromís i exigir-ne el compliment.

del règim especial de Barcelona a partir de la Carta municipal, aprofitant el vintè

decisions de la Generalitat.

olímpic, que el consell executiu té previst aprovar la setmana vinent.
Seguidament, diu que a la reunió es va fer un balanç sobre el deute de la Generalitat

tema que no està tancat, però el Govern municipal exigeix a la Generalitat que
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compleixi amb les seves obligacions. El dia anterior es va reunir per primera vegada
una comissió de treball per tractar aquesta qüestió. A més a més, esmenta un acord

importància de la coordinació de les polítiques actives en aquest àmbit, que són
competència de la Generalitat. Finalment, apunta que durant la reunió es va analitzar

prioritàries per al Govern de la ciutat.
Finalment, comenta que en el torn obert de paraules el Govern municipal va mostrar

presentar denúncies in situ
desplegant. En aquest sentit, assenyala que totes les administracions han de fer els
esforços necessaris per posar en funcionament aquesta oficina tan aviat com sigui
possible.

La Sra. ALAMANY considera que és important que dues administracions tan importants

propera als ciutadans, que possiblement és la que gestiona millor els recursos.
En segon lloc, esmenta la declaració conjunta que manifesta que els conflictes polítics

exigeixen lleialtat institucional del Govern de la Generalitat, com en el cas del recàrrec

pressupostos de la Generalitat, però en tot cas opina que és un bon moment per
plantejar aquesta qüestió per fer possible una redistribució més justa dels beneficis del
turisme entre els veïns de Barcelona. També celebra el traspàs de la gestió del port
olímpic, una reivindicació que ve de lluny, que permetrà començar a treballar en els
canvis que necessita aquesta part del litoral barceloní.
Finalment, reconeix el treball fet des de la Vicepresidència de la Generalitat i des del

En definitiva, considera que tots els acords que es varen adoptar en la reunió de la
comissió bilateral són positius per als ciutadans perquè els reptes que hi ha plantejats

ambdues administracions i les polítiques multinivell són clau per donar resposta als
problemes i a les demandes actuals dels ciutadans. En aquest sentit, reclama que

Generalitat de Catalunya mostrin lleialtat institucional.
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aquesta col·laboració entre les administracions i que doni resultats positius per als

la comissió mixta perquè els darrers mesos hi havia hagut poca interlocució política

considerat oportú que coincidís amb el període electoral. En tot cas, insta el Govern
municipal a continuar reunint-se amb el Govern de la Generalitat, independentment

anomenades lleis Montoro perquè considera que ofeguen les administracions,

mesura.

transport públic metropolità. Vol saber quines mesures prendrà el Govern municipal

institucions catalanes, com el compliment de la disposició addicional tercera de

Assenyala que aquests dèficits afecten el desenvolupament econòmic i social i la

El Sr. SIERRA exposa que el Govern municipal, per comptes de resoldre problemes, es
limita a crear comissions, subcomissions i grups tècnics de treball, que en aquest cas
solament han servit per acordar cinc punts programàtics que, tot i que els

el Govern municipal no exigeixi el pagament del deute que el Govern de la Generalitat
té amb la ciutat de Barcelona, el qual qualifica de morós i deslleial.
Pel que fa als diferents acords que ha pres la comissió mixta, assenyala que Barcelona

creurà fins que no sigui una realitat. També comenta que els acords per millorar el

però no recullen el fet que el Govern autonòmic no inverteix gens en guarderies a

Finalment, critica que entre els acords de la comissió mixta no hi hagi cap mesura en
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reclamar durant tot el mandat anterior. A més a més, assenyala que ja hi ha un
compromís real i efectiu per posar-la en funcionament, de manera que aquest acord
és intranscendent. Així, doncs, constata que no hi ha cap referència al desplegament

altres aspectes en els quals la Generalitat té competències. Afegeix que tampoc no es
fa cap referència al procés independentista ni als problemes polítics de fons. Afirma
que l'Administració de la Generalitat està aturada i dedica tots els esforços a un sol
tema, però no pas a resoldre els problemes dels barcelonins i dels catalans.

és necessària.

Ajuntament de Barcelona - Generalitat de Catalunya és fer un seguiment de la Carta
municipal. Al Grup del PP li interessa conèixer les prioritats del Govern de la

dels convenis de caràcter social, sanitari, cultural, esportiu i educatiu, que creu que és
greu.
Tot seguit, critica que el Govern municipal no faci un front comú amb la resta de grups
municipals per reclamar a la Generalitat que transfereixi la totalitat de la recaptació de

crear un recàrrec que solament té una finalitat recaptadora i afirma que no servirà per
abordar la congestió turística, sinó que significarà una altra càrrega per al sector
hoteler, que dona feina a milers de barcelonins i catalans. Considera, doncs, que
aquesta mesura contribuirà a agreujar els problemes existents, com la inseguretat, el
PEUAT, o les conseqüències del procés independentista.

2020 hi hagi un nou acord en aquest àmbit. En aquest sentit, comenta que el seu grup
ha presentat al·legacions als pressupostos municipals per tal que es creï una partida

Quant a la millora del conveni vigent per al pagament del deute, demana més
transparència. Així, indica que el darrer informe sobre el deute de la Generalitat que

aquest informe hauria de tenir una periodicitat mensual. Insisteix, doncs, que la

quin serà el nou calendari de pagaments, en què consisteixen les millores, i què
passarà amb les inversions que la Generalitat ha deixat de fer a Barcelona, que en

aplicat a gairebé tots els municipis de Catalunya.

La Sra. PARERA opina que és bàsic i necessari que hi hagi una comissió mixta, però
considera que la periodicitat anual amb què es reuneix és insuficient. En tot cas,
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manera més sovintejada ha de ser la comissió en ple o una subcomissió tècnica. En
aquest sentit, remarca que Barcelona és la capital de Catalunya i, per tant, la relació de

efectius els compromisos i acords pendents de compliment a totes les administracions,
no solament al Govern espanyol.

abordar el problema dels CDR i del Tsunami Democràtic, perquè és una qüestió que

tractar no solament des de la perspectiva dels cossos de seguretat, sinó també amb la
implicació dels responsables polítics.
A continuació, pregunta quin és exactament el deute de la Generalitat amb

està assumint unes despeses que en part corresponen a la Generalitat i, per tant, és
important abordar aquest tema.

abast que va molt més enllà de les fronteres metropolitanes.

les intervencions dels portaveus dels grups municipals. Per compensar-ho, també
concedeix temps addicional als portaveus.

temes i, per tant, considera que hauria de disposar de més temps per exposar-los
perquè el Govern està molt interessat a compartir aquestes informacions amb els

Seguidament, agraeix les intervencions, si bé vol fer-hi algunes puntualitzacions. En

comissió mixta amb concrecions, amb calendaris i amb la formació de grups de treball.
En segon lloc, demana als grups polítics que en aquest moment governen a la

Administració en matèries com les escoles bressol i que depenen exclusivament de la
Generalitat de Catalunya.

aquestes dues administracions.
Pel que fa a les intervencions dels portaveus dels grups de Cs, del PP i de Barcelona pel
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ciutadans de Barcelona com ara escoles bressol o residències de gent gran. Apunta

les respostes del Govern.

La Sra. ARTADI assenyala que el mes anterior el seu grup va fer aquesta petició per

estigui resolta.
A continuació, apunta que es pot demanar als grups polítics que governen a la

ells demanen la mateixa exigència als grups del Govern municipal, que també

El Sr. SIERRA agraeix les explicacions que ha donat el Sr. Collboni, però continua sense
veure-hi concrecions i insisteix que els acords que ha pres la comissió mixta només són

reclama que el Govern municipal defensi els interessos dels barcelonins davant de la

i dels problemes reals dels ciutadans.

lamenta perquè tenen un mal record del tripartit anterior.

mica.

ES DÓNA PER TRACTAT
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Compareixences Govern municipalc)

III) Propostes a dictaminar

Ratificacionsa)
Propostes d'acordb)

annexos. PUBLICAR aquest acord i els seus annexes a la Gaseta Municipal, al web
municipal i al Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat.

La Sra. BALLARÍN exposa que, com és habitual, el Govern presenta les propostes de
modificació de la relació de llocs de treball a les comissions i després es tracten en el

trasllats, modificacions i creació de dotacions de llocs de treball. En el cas de creació
de nous llocs de treball per redimensionar i augmentar alguns serveis, indica que es

pressupostària suficient. També recorda que abans de presentar aquesta proposta a la

Es dictamina amb el posicionament favorable de Barcelona en Comú, Partit dels
Socialistes de Catalunya, Esquerra Republicana, Junts per Catalunya i Barcelona pel
canvi, l'abstenció de Ciutadans i la reserva de Partit Popular.

Barcelona el passat 4 de desembre varen signar aquest pla, que considera una passa

Agraeix, doncs, la feina de totes les persones que han avaluat el pla anterior, que han

entre dones i homes 2020-2030. Indica que aquest pla té el consens dels sindicats

igualtat efectiva de dones i homes, i també forma part del conveni col·lectiu signat

Finalment, mostra el compromís del Govern municipal per complir tots els objectius i
accions que contempla el pla.
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suficient per fer justícia a la importància que té aquest pla. En tot cas, destaca que hi
ha algunes dades alarmants, com el fet que a prop del 20 % de les barcelonines
ocupades han patit discriminació pel que fa a salaris, ascensos, tipus de tasques
encomanades, manca de respecte personal o valoració de la feina que fan. Pel que fa a

discriminació per raó de gènere.

molt important fer-ne la fiscalització, feina que els correspon com a principal força de

La Sra. ARTADI agraeix la feina feta per elaborar aquest pla i assenyala que el Grup de

característiques. En aquest sentit, recorda que la regidora del seu grup Francina Vila va
ser la responsable del pla anterior. Espera, doncs, que en aquesta ocasió el pla també

de reaccionarisme i negacionisme davant de les desigualtats i els problemes que tenen
les dones per exercir sense limitacions i amb igualtat de condicions la vida laboral i
personal.

desincentivar la jornada reduïda, que és una de les causes de discriminació.

Per tant, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposta, però adverteix que des de

la comissió el Govern va acceptar un prec presentat pel seu grup per afavorir la

El Sr. BOU anuncia la reserva de vot del Grup del PP simplement perquè no han tingut

contractació de personal i no es fixa en el gènere sinó en la competència de les

que a la seva empresa el 80 % dels treballadors contractats són dones perquè fan
millor la feina.

La Sra. BALLARÍN agraeix el suport a la proposta i es compromet a treballar per complir
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ha fet la Junta de Portaveus. Demana que aquesta decisió es prengui prèvia consulta
als portaveus dels grups municipals, més enllà de la comunicació que se sol fer. També

El PRESIDENT es compromet a plantejar aquesta qüestió a la Junta de Portaveus. En

municipals.

Es dictamina amb el posicionament favorable de Barcelona en Comú, Partit dels
Socialistes de Catalunya, Esquerra Republicana, Junts per Catalunya, Ciutadans i
Barcelona pel canvi i la reserva de Partit Popular.

(002-2019) APROVAR l´expedient de reconeixement de crèdit per un import de
1.813,33 euros atesa la necessitat de regularitzar les despeses a favor de l´empresa
PRONTOSERVIS, SL, amb NIF B43516988; despeses realitzades l´any 2018 i no
reconegudes en l´exercici que li corresponien, procedents d´un contracte de serveis de
lloguer de cabines sanitàries per a actes a la via pública. AUTORITZAR, DISPOSAR I
RECONÈIXER l'obligació de la despesa per un import de 1.813,33 euros, amb càrrec al
pressupost i partida 0609 20500 6210300000, procedents de les factures amb núm. de
registre 2018-557505, 2018-625783 i 2018-557499.

Es dictamina amb el posicionament favorable de Barcelona en Comú, Partit dels
Socialistes de Catalunya, Esquerra Republicana, Junts per Catalunya, Ciutadans i
Barcelona pel canvi i la reserva de Partit Popular.

IV) Part decisòria / Executiva

Ratificacionsa)
Propostes d'acordb)

(18003448L01-001 (892/18)) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 18003448L01-001 que té per objecte el manteniment dels
elements constructius i instal·lacions generals dels edificis i dependències municipals

2019-2021 (Lot 1), adjudicat a l'empresa UTE FAUS-MIATEC MANT.EDIF.LOT 1 CON,
amb NIF U67421511, per un import màxim de 162.288,74 euros (IVA inclòs), d'acord
amb els informes i documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i
disposició de la despesa de l'esmentat contracte per un import de 162.288,74 euros,
IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent:
un import (IVA inclòs) de 162.288,74 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a
l'aplicació pressupostària D/21200/93312 0101. FIXAR en 6.706,15 euros l'import del
reajustament de la garantia definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la
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garantia constituïda en el seu moment i comparegui a les dependències de la Direcció
de Serveis de Gestió Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització
en el termini de 15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació.

cinc anys.
A continuació, apunta que els cinc lots responen a diverses necessitats de
manteniment. El lot 1 es destina a la reparació de sistemes de climatització i altres

treballadors de diferents equipaments dels districtes de Sants-Montjuïc i les Corts, i
finalment el lot 5, a la reparació de diverses anomalies detectades en edificis

El Sr. MARTÍ GALBIS anuncia el vot favorable del Grup de JxCat als cinc punts, però en
algun informe troben a faltar una justificació suficient dels 200.000 euros anuals que
costen algunes operacions de manteniment, malgrat que hi hagi els informes jurídics i

Transformadors, tots ells vinculats al Govern municipal, i, en segon lloc, perquè no
coneixen els detalls del contracte ni el destí final dels diners.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya i Junts
per Catalunya i l'abstenció d'Esquerra Republicana, Ciutadans, Partit Popular i
Barcelona pel canvi.
APROVADA

(18003448LOT2-001- 892/18) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 18003448L02-001 que té per objecte el manteniment dels
elements constructius i instal·lacions generals dels edificis i dependències municipals

2019-2021 (lot 2), adjudicat a l'empresa IMESAPI, SA amb NIF A28010478, per un
import màxim de 76.153,08 euros (IVA inclòs), d'acord amb els informes i
documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i disposició de la
despesa de l'esmentat contracte per un import de 76.153,08 euros, IVA inclòs, amb
càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import (IVA
inclòs) de 76.153,08 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació
pressupostària D/21200/93312 0602. FIXAR en 3.146,82 euros l'import del
reajustament de la garantia definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la
garantia constituïda en el seu moment i comparegui a les dependències de la Direcció
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de Serveis de Gestió Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització
en el termini de 15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya i Junts
per Catalunya i l'abstenció d'Esquerra Republicana, Ciutadans, Partit Popular i
Barcelona pel canvi.
APROVADA

(18003448LOT3-001 - 892/18) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 18003448L03-001 que té per objecte el manteniment dels
elements constructius i instal·lacions generals dels edificis i dependències municipals

2019-2021 (lot 3), adjudicat a l'empresa UTE API MOVILIDAD, SA-ILUNION LIMPIEZA Y
MEDIOAMBIENTE, SA, amb NIF U88376264, per un import màxim de 675.000,00 euros
(IVA inclòs), d'acord amb els informes i documentació que consta en l'expedient.
AMPLIAR l'autorització i disposició de la despesa de l'esmentat contracte per un
import de 675.000,00 euros, IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos
amb el desglossament següent: un import (IVA inclòs) de 85.000,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2022 i a l'aplicació pressupostària D/21200/93312 0501; un
import (IVA inclòs) de 200.000,00 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2021 i a
l'aplicació pressupostària D/21200/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 200.000,00
euros a l'exercici pressupostari de l'any 2020 i a l'aplicació pressupostària
D/21200/93312 0501; un import (IVA inclòs) de 190.000,00 euros a l'exercici
pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària D/21200/93312 0501;
condicionat a l'existència de crèdit adequat i suficient en els pressupostos de l'exercici
posterior a l'actual. FIXAR en 27.892,56 euros l'import del reajustament de la garantia
definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la garantia constituïda en el seu
moment i comparegui a les dependències de la Direcció de Serveis de Gestió
Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització en el termini de 15
dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya i Junts
per Catalunya i l'abstenció d'Esquerra Republicana, Ciutadans, Partit Popular i
Barcelona pel canvi.
APROVADA

(18003448LOT4-001 - 892/18) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 18003448L04-001 que té per objecte el manteniment dels
elements constructius i instal·lacions generals dels edificis i dependències municipals

2019-2021 (lot 4), adjudicat a l'empresa SERVICIOS E INSTALACIONES ALDAGO, SL,
amb NIF B61563169, per un import màxim de 32.140,77 euros (IVA inclòs), d'acord
amb els informes i documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i
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disposició de la despesa de l'esmentat contracte per un import de 32.140,77 euros,
IVA inclòs, amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent:
un import (IVA inclòs) de 32.140,77 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a
l'aplicació pressupostària D/21200/93312 0604. FIXAR en 1.328,13 euros l'import del
reajustament de la garantia definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la
garantia constituïda en el seu moment i comparegui a les dependències de la Direcció
de Serveis de Gestió Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització
en el termini de 15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya i Junts
per Catalunya i l'abstenció d'Esquerra Republicana, Ciutadans, Partit Popular i
Barcelona pel canvi.
APROVADA

(18003448LOT5-001 892/18) MODIFICAR, a l'empara dels articles 219, 105 i 106 del
TRLCSP, el contracte 18003448L05-001 que té per objecte el manteniment dels
elements constructius i instal·lacions generals dels edificis i dependències municipals

(lot 5), adjudicat a l'empresa UTE FAUS-MIATEC MANT.EDIF.LOT 5 CON, amb NIF
U67421529, per un import màxim de 40.000,00 euros (IVA inclòs), d'acord amb els
informes i documentació que consta en l'expedient. AMPLIAR l'autorització i disposició
de la despesa de l'esmentat contracte per un import de 40.000,00 euros, IVA inclòs,
amb càrrec a les partides i als pressupostos amb el desglossament següent: un import
(IVA inclòs) de 40.000,00 euros a l'exercici pressupostari de l'any 2019 i a l'aplicació
pressupostària D/21200/93312 0606. FIXAR en 1.652,89 euros l'import del
reajustament de la garantia definitiva. REQUERIR l'adjudicatari per tal que ampliï la
garantia constituïda en el seu moment i comparegui a les dependències de la Direcció
de Serveis de Gestió Econòmica de la Gerència de Recursos per a la seva formalització
en el termini de 15 dies hàbils, a comptar des de la recepció de la notificació.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya i Junts
per Catalunya i l'abstenció d'Esquerra Republicana, Ciutadans, Partit Popular i
Barcelona pel canvi.
APROVADA

(18002708-001- 0731/18) ALLIBERAR la despesa del contracte núm. 18002708 que té

ciutadana prestats on line i en diferit, adjudicat a Atento Teleservicios España, SA, amb
NIF A78751997, atès que la determinació del preu del mateix és per preus unitaris i el
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import 642.911,17 euros, IVA inclòs, dels quals 531.331,55 euros corresponen al preu

desglossament següent: un import de 642.911,17 euros a l'exercici pressupostari de
l'any 2019 i a l'aplicació pressupostària D/22610/92511 0801.

La Sra. BALLARÍN exposa que aquesta mesura representa un estalvi per a la hisenda
municipal, atès que entre maig i octubre de 2019 el volum de ciutadans atesos per

Aquesta disminució de serveis, afegeix, ha significat una reducció de 642.911,17 euros

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya, Junts
per Catalunya, Partit Popular i Barcelona pel canvi i l'abstenció d'Esquerra
Republicana i Ciutadans.
APROVADA

Proposicionsc)

V) Part d'impuls i control

Proposicions / Declaracions de Grupa)

Del Grup Municipal Junts per Catalunya:

(M1923/364) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació i Seguretat i

persones i danys a béns públics i privats provocats pels episodis de tempestes intenses
que cada cop més es produeixen a Barcelona.

El Sr. MARTÍ GALBIS informa que aquesta proposició ha estat transaccionada amb el
Govern. El text definitiu que es posa a votació elimina el termini per a la presentació
de les mesures que es proposen.
Tot seguit, exposa que Barcelona disposa de diversos plans de seguretat i prevenció de

comencen a ser habituals i incrementen els riscos sobre la mobilitat, la seguretat de les
persones que viuen en algunes zones inundables de la ciutat i també sobre els béns,
tant públics com privats. El Grup de JxCat creu que és important que el Govern
municipal contempli aquesta situació en el marc del pla de prevenció i seguretat que
es va anunciar a començament del mandat.
A continuació, reitera que ja hi ha plans sectorials de contingència, però apunta que
aquests plans no contemplen la resiliència ni els episodis de pluges intenses des del

dels veïns de la ciutat i dels milions de visitants que cada any té Barcelona.
Per aquesta raó, amb aquesta proposició demanen que es faci una prevenció real



CCM 9/19 Presidencia 41/77

resta del transport públic i privat. Sense anar més lluny, apunta que la setmana
anterior varen quedar inutilitzades estacions de metro senceres, situació que va posar
en risc els usuaris. Així, doncs, demana que el Govern, més enllà del Pla de seguretat
viària i altres plans sectorials de protecció civil, tingui en compte aquests factors de
risc personal, perquè opina que en aquest moment no es tenen prou en consideració.

són experts en aquests episodis, que insisteix que ja no són tan extraordinaris, sinó
que esdevenen freqüents.
Finalment, agraeix al Govern municipal que hagi atès parcialment aquesta necessitat i
que hagi proposat un text alternatiu, que el seu grup accepta de bon grat. Demana el
suport de la resta de grups a la proposició.

El Sr. CORONAS troba que la proposta és encertada. Assenyala que el Departament

important que les diverses administracions es coordinin en el marc de la Junta de
Seguretat Local, tant per a la prevenció com per a la intervenció, en el context actual

vegades però de forma més intensa i, per tant, es produeixen més episodis de pluja

duplicat el nombre de nits en què les temperatures sobrepassen els 25 graus, i també
han augmentat les onades de calor, en què les temperatures superen els 33 graus
durant tres dies seguits o més. I les previsions per a final de segle indiquen que

del canvi climàtic i els episodis de fortes onades cada cop tindran més incidència a la
ciutat de Barcelona.

rehabilitació adequats. Recorda que el 70 % dels edificis de Barcelona tenen més de
setanta anys, problema que qualifica de greu i apunta que caldrà molta inversió i

determinats punts de la ciutat que ja estan identificats, actuacions que tindran un cost

funcionen com compartiments estancs, fins al punt que es malbaraten recursos a
causa de la duplicitat de serveis. Així, doncs, reclama que es creï un centre de gestió i

Per acabar, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposició.

El Sr. SIERRA anuncia el vot favorable del Grup de Cs a la proposició. Recorda que el
seu grup ha presentat propostes similars en el Plenari del Consell Municipal, com ara
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mateixa va acceptar un prec del seu grup per augmentar les tasques de neteja de la
ciutat. En aquest sentit, comenta que les pluges abundants que hi ha hagut la darrera
tardor han provocat el col·lapse de moltes clavegueres, embossades per les fulles dels
arbres, i opina que una neteja més efectiva hauria estalviat alguns danys i hauria
permès que els ciutadans tinguessin una percepció de major seguretat.
Finalment, recorda que el seu grup també ha demanat en altres ocasions el trasllat del

El Sr. BOU exposa que una de les funcions de la Comissió de Presidència és la

iniciativa que pretén pal·liar els danys causats a la ciutat pels episodis de pluges
torrencials, que cada vegada són més sovintejats.

construir més col·lectors. També destaca la importància del manteniment del

és costosa però entén que amb voluntat política es pot fer, de manera que quan es
produeixen episodis de pluges fortes el sistema de clavegueram pugui engolir tota

ser esporàdics i comencen a ser freqüents. Considera que Barcelona no hi està
acostumada ni preparada per assumir aquests fenòmens. Per aquestes raons, anuncia
el vot favorable del Grup de Barcelona pel Canvi.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu dels grups del Govern. Recorda la novel·la
Sin noticias de Gurb

explica als habitants del seu planeta com és Barcelona i afirma que a Barcelona plou
tal com actua el Govern municipal, poc però de manera molt bèstia. Diu irònicament
que en aquest moment el Govern potser ja no actua de manera bèstia però que sí que
continua plovent a Barcelona.

transacció. No es vol centrar en els elements tècnics que conté, si bé admet que hi han
de ser, sinó en la prioritat política de preparar la ciutat per fer front a les
conseqüències del canvi climàtic. Així, tot i que aquesta proposició tracta sobre
seguretat, apunta que Barcelona ha de ser un agent actiu en les polítiques de fre al

aquesta reflexió és absolutament pertinent.
A continuació, assenyala que un 25 % de les inversions que contempla el Pla

ha dèficits, de manera que aquesta serà una prioritat del Govern municipal. Aquestes
inversions, afegeix, permetran millorar les infraestructures de la ciutat.
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per resoldre els diferents sinistres que puguin afectar el municipi de Barcelona. També
hi ha plans especials elaborats per la Generalitat de Catalunya i, per tant, el Govern de
la ciutat vol que hi hagi el màxim nivell de coordinació. Així, quan es produeix una
depressió aïllada en nivells alts, el servei de Protecció Civil activa diferents plans

neu i gel, i el Protocol per a ventades. Remarca que diversos serveis municipals
participen en aquestes actuacions, com la Guàrdia Urbana, Bombers, Protecció Civil,

tenir en compte en les revisions dels plans futurs.
Tot seguit, manifesta que la millor estratègia per adaptar les ciutats al repte que
planteja el canvi climàtic és ampliar el marc de visió, perquè la coordinació entre totes

clavegueram.

Per aquestes raons, anuncia el vot favorable dels grups del Govern a la proposició.

El Sr. MARTÍ GALBIS agraeix a tots els grups i al Govern el suport a la proposició.
Apunta que el text de la proposició transaccionada diu que les mesures proposades

grup farà un seguiment perquè els futurs plans incorporin aquests aspectes en un
temps raonable.

coordinació en aquest àmbit.

és un equipament modèlic, però que cada vegada treballa per a més municipis

altre organisme.
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Per acabar, demana al Sr. Batlle que no parli de la taxa de clavegueram després que el
Govern hagi adoptat una mesura tan poc transparent com és incloure aquest concepte

barcelonins.

El Sr. BOU assegura que tècnicament és possible solucionar els problemes causats pels

enginyers de camins i altres tècnics experts en aquesta matèria que poden dir què cal
fer. En tot cas, diu que cal evitar que aquesta zona es torni a inundar, malgrat que

esdevenir molt greu.

iniciativa. Tanmateix, tot i que reconeix que no sigui una qüestió que correspongui
tractar a aquesta comissió, recorda que la ciutat de Barcelona històricament ha fet un
esforç molt gran en temes de sanejament. Així, apunta que durant els Jocs Olímpics la
inversió que es va fer sota terra va ser la més important de totes, perquè la
impermeabilització que va suposar la construcció de les rondes va obligar a fer grans
inversions. En aquests moments es parla dels problemes del Paral·lel, però recorda

per poc que plogués quedava inundada. Per tant, assenyala que els successius governs

conseqüència del canvi climàtic. Subratlla, doncs, que en aquest camp hi ha
professionals magnífics i també una sensibilitat històrica del consistori.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya,
Esquerra Republicana, Junts per Catalunya, Ciutadans, Partit Popular i Barcelona pel
canvi.

APROVADA AMB TEXT TRANSACCIONAT amb el redactat següent:

(M1923/364) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació i

Barcelona no ha de parar de construir la seva estratègia de resiliència climàtica, de la
mateix manera que estan fent altres capitals mundials com Londres, Rotterdam,

privats provocats pels episodis de tempestes intenses que cada cop més es

plants de protecció civil municipal incloguin, en el temps més breu possible, eixos

com la DANA.

Del Grup Municipal Ciutadans:

(M1923/361) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació i Seguretat i
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Prevenció acorda que el Govern municipal procedeixi a dotar a totes les unitats
nocturnes i a les dels deu districtes de Barcelona de la instrumentació necessària per a
la realització d'un major número de controls d'alcoholèmia i test de drogues junt amb
la unitat de tràfic.

presentar la proposta a Registre el divendres anterior i el dilluns següent la Direcció

drogues, coincidint amb la campanya de Nadal, període en què es fan nombrosos

Atesa aquesta situació, comenta que el seu grup presentarà aquesta al·legació, entre
altres, al Pla de seguretat viària elaborat pel Govern municipal i al qual el seu grup té
previst donar suport.
A continuació, indica que la DGT insta les ciutats de més de 25.000 habitants a sumar-

dotacions de la Guàrdia Urbana, com les unitats nocturnes i de districte, tinguin el
material suficient per realitzar aquestes accions preventives per a la seguretat de tots
els ciutadans, perquè tant els vianants com els conductors estan exposats a patir un

possibilitats de patir un accident es multipliquen.

indica que encara es produeixen accidents perquè molta gent es pensa que pot

adverteix que aquesta circumstància també es produeix durant els cap de setmana i la

Tot seguit, comenta que ha pogut comprovar personalment que a vegades les unitats
nocturnes de la Guàrdia Urbana han hagut de fer desplaçaments innecessaris entre
comissaries perquè no totes disposen del material suficient per efectuar aquests
controls. Està segur que el Sr. Batlle coneix bé aquesta realitat. Per aquesta raó, creu

necessaris per evitar aquest malbaratament de temps, especialment a la nit, quan les
dotacions són escasses. Concretament, apunta que en algunes ocasions vehicles de la

de servei.
Finalment, considera que la proposta és molt acotada i raonable, i aborda un problema

Per aquestes raons, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposició i creu que els
altres grups es posicionaran en el mateix sentit per tal que la Guàrdia Urbana disposi
del material necessari per poder fer correctament la seva feina.
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El Sr. MARTÍ GALBIS anuncia el vot favorable del Grup de JxCat a la proposició perquè

Seguidament, apunta que sovint han pogut visitar equipaments de la Guàrdia Urbana
o de Bombers de Barcelona, i agraeix al Sr. Batlle les facilitats que els han donat quan
han demanat permís per fer aquestes visites. Així, doncs, el seu grup pot certificar que
la situació descrita és real i creu que és lògic que els responsables polítics del Govern

Per acabar, assenyala que una millor organització de la Guàrdia Urbana pot tenir

drogues, especialment a la nit i a la matinada, per tal de prevenir els accidents a la

el Grup del PP entén que hi ha preocupació perquè aquest cos disposi del material
suficient per realitzar aquesta tasca. Pregunta, doncs, si el Govern municipal garanteix

Finalment, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposició.

La Sra. PARERA anuncia el vot favorable del Grup de Barcelona pel Canvi a la
proposició. Indica que els controls generen un efecte dissuasiu i incrementen la
sensació de seguretat per a aquells que actuen de manera responsable, de manera
que són positius. Remarca, doncs, que cal que la Guàrdia Urbana disposi del material

ciutat.
En conclusió, manifesta que el seu grup donarà suport a totes les iniciatives que es
proposin per garantir la seguretat dels ciutadans.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu dels grups del Govern. Anuncia el vot favorable a
la proposició, tot i que conté algunes obvietats, i diu que el grup proposant és

consensos amplis en les polítiques de seguretat i, per tant, sempre està disposat a

A continuació, apunta que les mesures que es proposen ja estan recollides en el Pla de

visible la seva preocupació per les qüestions de seguretat ho poden fer en el marc del
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final de gener o durant el mes de febrer de 2020. Recorda que a la sessió anterior de la
comissió el Govern ja va instar tots els grups a participar en aquest debat. En aquest

normativa i entre les mesures que conté hi ha les que es demanen en la proposició.

màquines de drogotest digital, entre altres eines per combatre la indisciplina viària. A
més a més, afirma que aquesta actuació té una prioritat alta per al Govern. La mesura

aquesta mesura també té una prioritat alta. En el mateix sentit, la mesura 9.8 fa

solen ser els més greus.
En conclusió, insisteix que les mesures que es plantegen a la proposició ja estan
previstes en el Pla de seguretat viària i espera que els grups municipals formulin les

El Sr. SIERRA agraeix el vot favorable dels grups del Govern i també el de la resta de

llegit molt bé el Pla de seguretat viària, però li suggereix que llegeixi millor la
proposició. Tal com ha explicat en la intervenció anterior, el seu grup presentarà
al·legacions al Pla de seguretat viària, però té la intenció de votar-hi favorablement.
En tot cas, la proposició demana que aquestes actuacions es puguin fer

que, malgrat que ni el pessebre de la plaça de Sant Jaume ni la il·luminació de la ciutat
indiquen que a Barcelona se celebren les festes de Nadal, els sopars de Nadal es faran
igualment. Insisteix, doncs, que la Guàrdia Urbana pateix una manca de recursos
materials per realitzar les actuacions de prevenció adequades. També agraeix al Sr.
Batlle les facilitats que els donen per poder patrullar amb unitats de la Guàrdia
Urbana, però precisament és en aquestes ocasions quan han detectat la manca de

anar a cercar etilòmetres i tests de drogues, quan la plantilla ja és escassa.
A continuació, reitera que la DGT va instar els municipis de més de 25.000 habitants a

afegeixi. Per tant, afirma que aquesta proposició no respon a un oportunisme polític ni

Barcelona durant les festes de Nadal.
Finalment, replica al Sr. Coronas que conduir havent ingerit alcohol no és un error
greu, sinó una imprudència i un delicte molt greu que ha dut moltes persones a la
presó. A més a més, assenyala que les conseqüències no són molt greus solament per
a qui comet aquest delicte, sinó per a totes les famílies que pateixen una pèrdua. Creu
que aquest drama familiar, que tots coneixen de primera mà, és perfectament evitable

Galbis en el sentit que si aquesta mesura serveix per salvar una sola vida ja haurà estat
profitosa.
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drogues, especialment a la nit.

detingudament i es reuneixen amb totes les entitats que hi poden estar relacionades.

Govern estarà disposat a parlar-ne i a arribar a acords per tal que aquest pla sigui
efectiu per evitar víctimes mortals i lesions. Lamenta que a Barcelona aquests sinistres

El Sr. BATLLE insisteix que el Pla de seguretat viària contempla determinades mesures

banda, afirma que el Govern no solament és conscient de la falta de recursos que

constata que algunes qüestions no es poden resoldre abans del dia de Nadal i demana
que tots els grups siguin conscients del marc en què es mouen. En tot cas, assegura
que els professionals i els responsables polítics faran tots els esforços possibles perquè
les festes transcorrin en pau i amb tranquil·litat.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya,
Esquerra Republicana, Junts per Catalunya, Ciutadans, Partit Popular i Barcelona pel
canvi.
APROVADA

Del Grup Municipal Partit Popular:

(M1923/352) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació i Seguretat
acorda que el govern municipal realitzi les accions necessàries per tal que no es tornin

Meridiana i altres vies principals, per tal que no es vegi afectada la mobilitat a la ciutat
de Barcelona.

El Sr. BOU exposa que a la sessió anterior del mes de novembre el Grup del PP va
preguntar per què el Govern municipal havia permès els talls diaris i sense autorització

entre les set del vespre i les dotze de la nit, els CDR i alguns veïns i passavolants tallen

circulació en una de les vies més transitades de Barcelona. Indica que uns i altres
justifiquen aquests talls de circulació amb la reivindicació de la llibertat dels presos
polítics.
Atesa aquesta situació, el seu grup es veu obligat a presentar aquesta proposició.

manifestants del col·lectiu Meridiana Resisteix varen iniciar la marxa al passeig de
Fabra i Puig i varen tallar el trànsit als carrers adjacents, fins arribar a la Meridiana, on
varen ser dissolts després de cremar alguns exemplars de la Constitució espanyola a
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desenvolupament correcte de la mobilitat a la ciutat, mentre que la Generalitat té la

ha de transmetre el missatge que aquests fets no es poden produir a la ciutat per no
malmetre encara més la marca Barcelona. El seu grup, doncs, no pot tolerar més
temps la passivitat del Govern municipal a causa de la seva afinitat ideològica amb els
manifestants, els quals alteren la convivència i campen a plaer per la ciutat. En aquest

que és important que la comissió doni un mandat al Govern per demostrar que aquest

Per acabar, apunta que Tsunami Democràtic ha fet una crida per envoltar el Camp Nou
durant el partit entre el FC Barcelona i el Reial Madrid. Denuncia que els

imatge de Barcelona.

El Sr. CORONAS considera que la marca Barcelona surt reforçada quan els seus
ciutadans es manifesten contra la vulneració de drets i que aquestes reivindicacions
fan honor a la denominació de Rosa de Foc que va rebre la ciutat en altres èpoques de
la història. Afegeix que en aquest moment hi ha insatisfacció ciutadana, es produeixen

grup proposant interpreta que a la Meridiana es fa un tap perquè no passin els

de diàleg i amb mediació amb les persones que protesten per estudiar com es pot fer
compatible el dret a la protesta amb altres drets dels ciutadans.

perquè aquesta situació no es torni a produir, però aquestes actuacions no han estat

ni en aquest moment ni al llarg de la història. Recorda que durant la Transició, després

suposa que també es posava en risc la marca Barcelona que reivindica el grup
proposant. Afegeix que aquesta situació també es produeix a París i que arreu de
França hi ha protestes ciutadanes fruit de la insatisfacció i de la reivindicació legítima

París.

plegats siguin capaços de seure a les taules de diàleg que correspongui per resoldre
aquesta situació. Tanmateix, indica que les protestes a la Meridiana són les més
persistents i augura que hi continuarà havent reivindicacions ciutadanes i protestes

protestes com la de la Meridiana.
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proposant de plantejar aquests temes en aquesta comissió, però no els sorprèn
aquesta obsessió per presentar un problema social que té unes arrels profundes com

protesta davant de sentències injustes que comporten cent anys de presó per a
persones honorables.
A continuació, apunta que les protestes són emparades per la Constitució i
representen un símptoma i no pas una malaltia. En aquest cas, afirma que la malaltia
és una democràcia de baixa qualitat. El seu grup entén que el dret de protesta, en
aquest cas a la Meridiana, és una manifestació justificada per un estat de coses que no
poden compartir. Preveu que les protestes continuaran en el futur, mentre subsisteixi
el problema de fons.
Per aquestes raons, anuncia el vot contrari del seu grup a la criminalització del dret a la
protesta, i hi insistirà tantes vegades com calgui, davant de sentències injustes que
comporten cent anys de presó per a persones honorables i bones persones.

El Sr. SIERRA observa que els grups independentistes tornen a cridar a la confusió.

mateix es va manifestar dues vegades però en aquelles ocasions no hi va haver cap
periodista amb casc, ni es va cremar cap contenidor, ni es va llançar cap pedra ni es va
insultar ningú. Per tant, considera que una cosa és el dret a manifestar-se i a protestar
i una altra de diferent entorpir la circulació i la vida de tots els barcelonins. Assegura

anar a fer proves mèdiques, de no saber si es tallaran les vies de tren o de metro, o si

insisteix que no es pot confondre un dret garantit, que tots exerceixen, amb el

totes aquestes protestes són injustes per a la resta de barcelonins. Reconeix que cada
cop que es fa una manifestació es tallen carrers, però no pas de forma constant i
indiscriminada, amb perjudici per a la resta de ciutadans. En aquest cas, a més a més,
considera que la situació és més greu perquè aquestes protestes són esperonades i
aplaudides per les institucions de Catalunya i pel president de la Generalitat, el qual
diu als CDR que continuïn collant.
Finalment, entén que aquesta situació no es pot permetre a Barcelona perquè són els
mateixos barcelonins els qui estan tips i cansats de patir perjudicis, amb
independència de què pensin, a qui votin, de la percepció que tinguin sobre la
independència o si se senten més o menys espanyols.
Per aquestes raons, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposició.

La Sra. PARERA pensa que és molt preocupant que tothom es cregui amb el dret de
tallar una via pública quan ho cregui convenient. Assenyala, a més a més, que hi ha

efectiva de l'Administració pública. No creu que hagin de discutir sobre el dret a
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seguir uns canals, que passen pel compliment dels tràmits legals que estableixen les
lleis i les ordenances. Sense complir aquests tràmits legals, afegeix, aquestes
manifestacions no són un dret de protesta legal, tot i que puguin ser legítimes, perquè

ciutat o simplement que no es volen manifestar. Insisteix, doncs, que per poder tallar

Tot seguit, indica que el dret de protesta el té tothom, no solament alguns. Per tant,

seguint. Així, constata que membres del Govern i regidors del consistori assisteixen a

supressió de la Llei contra la violència masclista. Està segura que aquest partit faria
servir els mateixos arguments que els partits independentistes i dirien que és un dret

semblaria una barbaritat. En aquesta situació, doncs, hi tornaria a haver dos drets
confrontats.

permís i es concedeix, es pot tallar una carretera i tothom ho ha de respectar, en
comparteixi els motius o no.
Per aquestes raons, anuncia el suport del Grup de Barcelona pel Canvi a la proposició.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu dels grups del Govern. Anuncia el vot contrari
dels grups de Barcelona en Comú i del PSC a la proposició, però per arguments

compaginar amb el dret a un funcionament racional i ordenat de la ciutat. En aquest

per què això és així. En tot cas, indica que el Govern ha activat els sistemes que
garanteixen el funcionament correcte de la mobilitat i hi han intervingut els Mossos

manifestacions de la Meridiana mai no han estat comunicades, de manera que els

el que els correspon de fer. Apunta que els CDR no tenen personalitat jurídica per

dir, tres mesos, durant tres hores diàries, intenció que qualifica de disbarat.

en el qual demanen que s'impedeixin aquestes concentracions perquè els perjudicis
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la de Sant Andreu reben trucades diàriament sobre aquesta qüestió. A més a més,

situació no gens desitjable.
En conclusió, afirma que el Govern està actuant i aquest tema els preocupa perquè hi

aquestes al·legacions les varen presentar el diumenge dia 8, enmig del pont de la

col·lectiu que no ha superat mai les cent persones que vol tallar tres hores diàries
durant tres mesos una via principal com la Meridiana, de manera que és evident que
es produeix una col·lisió de drets.

Govern, sinó aquells que provoquen aquesta situació.
 

El Sr. BOU reconeix que els manifestants varen ser dissolts i per tant es va actuar, però

aquesta situació durant tres mesos. A continuació, subratlla que el seu grup ha fet una
proposta per defensar els interessos dels ciutadans de Barcelona perquè sap com

que li responguin amb arguments ideològics, en els quals no vol entrar perquè creu

afirma que si aquestes manifestacions les haguessin fetes Espanya i Catalans o
Barcelona per la Selecció els haurien colpejat i els haurien dispersat immediatament.
Puntualitza que no reclama de cap manera actuar de manera violenta, però insisteix
que un grup de vint a cinquanta persones es pot posar a la vorera i impedir així que
aturin milers de cotxes. Assenyala que ell mateix ha presenciat com grups de tres o
quatre persones es manifesten amb una pancarta i ho considera ridícul. Reitera, doncs,
que aquestes situacions no es poden permetre perquè causen un perjudici molt gran.
Subratlla que estan parlant de la sortida nord de Barcelona, que va cap a Europa, i
aquests grups la tallen per perjudicar. Els suggereix que en tallin un altre, que a

manifestants el saluden i ell també els saluda perquè troba que les persones han de
ser educades. En conclusió, indica que no vol escoltar raons ideològiques ni polítiques,

 
El Sr. MARTÍ GALBIS demana al Sr. Batlle si la pregunta que ha fet sobre el lloc on es

indica que no cal respondre-hi.
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El Sr. SIERRA apunta que el President només és generós amb ell mateix pel que fa al

que es va conèixer la sentència del Tribunal Suprem.
El Sr. BATLLE respon que la responsabilitat en aquesta matèria és del Cos de Mossos

corresponents.

Votació favorable de Ciutadans, Partit Popular i Barcelona pel canvi i desfavorable de
Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya, Esquerra Republicana i Junts
per Catalunya.
REBUTJADA

Del Grup Municipal Barcelona pel canvi:

(M1923/369) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació i Seguretat i

sistema de recàrrega elèctrica via ports USB als autobusos, vagons de metro i estacions
de Bicing.

La Sra. PARERA exposa que la xarxa pública de wifi que la ciutat ofereix a veïns i
visitants no té la qualitat, la connectivitat ni la rapidesa idònies. Assenyala que
Barcelona és la capital mundial del mòbil, que hi ha moltes start-ups tecnològiques, i
per tant la xarxa de wifi és bastant millorable. Considera que disposar de bona
connectivitat és fonamental, no solament per als veïns i els visitants, sinó també per
connectar els comerços amb els clients, per dinamitzar la ciutat i per reforçar la imatge
de Barcelona com a ciutat tecnològica.
Per aquestes raons, el Grup de Barcelona pel Canvi presenta aquesta proposició amb
l'objectiu d'equiparar Barcelona amb altres ciutats europees. Proposa, doncs, la
instal·lació de marquesines que ofereixin una connexió wifi de qualitat i sobretot punts
de recàrrega de telèfons mòbils. Aquestes marquesines, afegeix, també podrien ser
punts d'informació general des d'on es podrien donar avisos i notícies, i es podrien
finançar mitjançant publicitat per tal que no signifiquin un cost important per al
consistori. També proposa que s'habilitin punts de recàrrega en autobusos, vagons de
metro, estacions de bicing i altres llocs on es consideri que és necessari per fer la vida
més còmoda als ciutadans.

El Sr. ZAÑARTU creu que és important que Barcelona disposi d'una bona xarxa de wifi
pública, que afavoreixi i garanteixi l'accés universal a les telecomunicacions com a dret
bàsic dels ciutadans. Recorda que el Grup d'ERC l'any 2003 va impulsar des del Govern
municipal el projecte "Barcelona sense fils", que va ser el primer projecte pilot de
punts wifi a la ciutat de Barcelona.
A continuació, apunta que en un primer moment el projecte de xarxa pública de wifi
era bastant ambiciós i si finalment no ho va ser tant va ser per l'oposició de grans
companyies de telecomunicacions estatals, que varen intentar limitar els serveis que
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es podien oferir per por d'una competència deslleial. Així, doncs, el seu grup
comparteix l'esperit d'aquesta proposició, però la troba una mica extemporània
perquè creu que ja hi ha una xarxa de connexió wifi a tota la ciutat i punts de recàrrega
de mòbils mitjançant ports USB en molts autobusos, si bé reconeix que la qualitat de la
connexió és millorable i que els punts de recàrrega es podrien estendre a vagons de
metro i de tren. Ara bé, no creu que omplir l'espai públic d'opis sigui la millor solució,
tot i que considera que es podria aprofitar la renovació del mobiliari urbà per anar-hi
incorporant aquests punts de recàrrega de mòbils o altres elements.
Per acabar, el seu grup opina que és important dotar la ciutat de bona connexió 4G i
5G, i que la wifi municipal sigui útil per a les famílies amb pocs recursos i que realment
la necessitin.

La Sra. ARTADI està d'acord amb la segona part de la proposició. Indica que alguns
autobusos i vagons de Ferrocarrils de la Generalitat tenen punts de recàrrega de
telèfons mòbils, no així els vagons de Rodalies de Renfe. Constata que la connectivitat
ha esdevingut un element central en la vida dels ciutadans.
Pel que fa a la primera part de la proposició, assenyala que en alguns espais de la
ciutat hi ha provisió de wifi, però que la connexió és limitada tant pel que fa a la
velocitat com a les condicions. Tanmateix, comenta que aquesta no és una decisió de
l'Ajuntament de Barcelona, sinó que és la Comissió Nacional del Mercat de la
Competència qui impedeix a les administracions públiques intervenir en un mercat on
actuen operadors privats. Així, doncs, el Grup de JxCat vol saber on creu el grup
proposant que el mercat privat falla perquè calgui una intervenció pública. En funció
de la diagnosi del problema, afegeix, caldrà trobar les eines per resoldre'l. En tot cas,
insisteix que en aquest moment implementar una xarxa wifi d'alta velocitat a tota la
ciutat és il·legal.
Per acabar, indica que el seu grup està disposat a col·laborar amb aquesta iniciativa
però ha de menester més explicacions.

El Sr. SIERRA comenta que els grups de Cs i de Barcelona pel Canvi varen elaborar
conjuntament el programa electoral, raó per la qual tenen moltes coincidències. En
aquest cas, comparteixen la necessitat de millorar la connexió wifi a la ciutat de
Barcelona i d'incrementar els punts de recàrrega de telèfons mòbils amb ports USB, i
els arguments que ha exposat la Sra. Parera. Per tant, anuncia el vot favorable del seu
grup a la proposició.

El Sr. BOU exposa que Barcelona ha de ser a l'avantguarda dels processos tecnològics.
Recorda que a final de la dècada dels cinquanta i començament dels seixanta tenia un
forn a Barcelona i només hi havia electricitat per encendre les bombetes perquè les
estacions transformadores subministraven molt pocs kilowatts. El primer motor que
varen tenir, doncs, va ser un d'aquells generadors d'energia elèctrica autònoms que
eren coneguts amb el nom de "burres". Posteriorment varen poder tenir un motor
elèctric, més tard varen introduir la informàtica i en aquest moment ja disposen
d'autòmates. Constata, doncs, que totes les activitats estan sotmeses a processos
d'adaptació. Creu, doncs, que la ciutat ha de continuar per aquest camí i que tant les
indústries com la via pública s'han d'anar adaptant als nous temps.
A continuació, assenyala que Barcelona actualment ofereix un servei d'accés a la
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connexió wifi en diversos equipaments municipals i punts de connexió a la via pública,
si bé opina que no són suficients. Per tant, creu que val la pena estudiar la viabilitat
d'integrar aquests serveis en les marquesines i punts de recàrrega als autobusos
urbans i vagons del metro. Aquestes mesures podrien afavorir els barcelonins i els
visitants de la ciutat.
Per aquestes raons, anuncia el vot favorable del Grup del PP a la proposició.

La Sra. BONET considera que aquests debats a vegades serveixen per fer pedagogia
sobre les qüestions que es poden millorar a la ciutat. Indica que el tex literal de la
proposició va causar sorpresa als grups del Govern perquè els estudis que es demanen
ja existeixen, però en tot cas en comparteixen l'esperit. Per aquesta raó, anuncia el vot
favorable dels grups de Barcelona en Comú i del PSC.
Pel que fa a la xarxa de wifi, indica que des del mandat 2007-2011 Barcelona ofereix
un servei de wifi públic orientat als ciutadans que proporciona la possibilitat de
navegar per internet després d'un procés d'autenticació de l'usuari mitjançant el
correu electrònic. Aquest servei ofereix una cobertura àmplia arreu de la ciutat amb
2.123 punts de wifi distribuïts en quatre grups d'infraestructures: a la via pública hi ha
359 punts actius; a parcs i jardins hi ha 25 punts; a dependències municipals interiors,
com centres cívics, oficines d'atenció ciutadana, centres esportius, centres de la
tercera edat o casals de barri, entre d'altres, hi ha 465 punts, i finalment als busos de
TMB hi ha 1.274 punts, distribuïts per tota la flota de la ciutat.
Partint d'aquesta situació, el Govern treballa sobretot per millorar la qualitat del
servei, més que no pas en la cobertura, i creu que és precisament això el que es
demana en la proposició.
En relació amb els punts de recàrrega de mòbils mitjançant ports USB a les
marquesines, informa que l'any 2014 es varen instal·lar marquesines intel·ligents,
dotades amb el servei de Barcelona Wifi, que tenien tres ports USB i pantalles tàctils
que ofereixen informació d'interès per a la ciutat. Així, doncs, constata que ja fa anys
que s'ha començat a actuar en aquesta línia, però el Govern està d'acord que encara hi
ha camí per recórrer. Afegeix que en aquest moment hi ha setze marquesines amb
aquestes característiques en tres punts de la ciutat que es poden identificar fàcilment.
Sis d'elles són a la Diagonal, una al Pla del Palau i nou al passeig de Gràcia. Tanmateix,
apunta que el projecte d'estendre aquestes marquesines arreu de la ciutat no ha
seguit endavant a causa del canvi d'adjudicatari en el contracte de marquesines. Per
tant, indica que cal estudiar com es pot preveure aquesta qüestió en el nou contracte i
millorar el servei de recàrrega de mòbils mitjançant ports USB.
Quant als punts de recàrrega als busos, subratlla que tots els vehicles nous que
s'incorporen a la flota ja en tenen. Informa que en aquest moment un terç de la flota
ja disposa d'aquest servei i els 105 busos que properament entraran en servei
incrementaran aquesta proporció. A més a més, comunica que la línia 2 del metro
també disposa d'aquest servei.
El Govern, doncs, continua treballant en aquest sentit, conscient que és un servei cada
vegada més necessari i que s'ha de millorar tan aviat com sigui possible.

La Sra. PARERA admet que la literalitat del text de la proposició potser no és la més
encertada. Però en tot cas puntualitza que la voluntat del seu grup no és demanar cap
mesura impossible de dur a terme. En aquest sentit, esmenta l'informe de la CNMV
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que diu que l'ajuntament pot oferir un servei de wifi públic però que no pot ser
operador. Per tant, no demanen que l'ajuntament sigui un operador ni estendre la
xarxa de wifi a zones on no és permès. Per tant, són conscients de les limitacions en
aquest àmbit i les respecten. Tanmateix, reclama que s'actuï allà on es pot. Creu que hi
ha punts on el sistema té deficiències, on la connexió wifi no té la qualitat que hauria
de tenir i, per tant, és clarament millorable. Més enllà de la connectivitat, indica que a
vegades hi ha una mala senyalització dels punts de connexió.
A continuació, matisa que l'esperit de la proposició és fer entendre que la gent utilitza
els dispositius electrònics de manera permanent i diari, i per tant s'ha de facilitar
aquest ús amb punts de connexió i de recàrrega ben senyalitzats, que funcionin
adequadament, amb seguretat i sense interrupcions. El seu grup, doncs, creu que hi ha
marge per actuar en aquest sentit, malgrat les limitacions legals que el Govern
municipal coneix perfectament. En definitiva, apunta que es pot aprofitar l'espera a les
parades o estacions i els trajectes amb transport públic per carregar les bateries i
continuar treballant. Subratlla que aquesta mesura pot facilitar una mica més la vida
als ciutadans, que és l'objectiu de la proposició.
Finalment, agraeix les explicacions i el suport de la resta de grups a la iniciativa.

El Sr. ZAÑARTU reitera que en aquest moment allò que cal fer és estendre les
tecnologies 4G i 5G. En la seva condició de mil·lennista, sap la gent va pel carrer amb
carregadors de telèfon i té plans de dades bastant importants. Així, doncs, opina que
cal reforçar la xarxa inalàmbrica.
D'altra banda, indica que els desplaçaments curts donen poc marge per fer gaire res,
però a mesura que els desplaçaments s'allarguen és important donar facilitats perquè
la gent pugui treballar durant els trajectes.
En tot cas, anuncia l'abstenció del seu grup a la proposició, malgrat que creu que
aquest debat és interessant i que s'ha de continuar aprofundint en aquesta qüestió.

La Sra. ARTADI puntualitza que la restricció que planteja la CNMV no impedeix a
l'ajuntament fer d'operador, sinó que limita la velocitat de la connexió que es pot
oferir. En aquestes condicions, i en un moment en què els dispositius mòbils són més
sofisticats, indica que el servei públic que es pot oferir sigui menys útil. Subratlla que
dins dels equipaments municipals hi pot haver més punts de connexió que no pas a la
via pública perquè no tenen tantes restriccions.
Seguidament, anuncia el vot favorable del seu grup a la proposició. Tanmateix,
assenyala que per afavorir les famílies amb menys recursos i que no tenen accés a les
tecnologies 4G i 5G caldria prendre mesures que altres municipis ja han implementat,
que han donat ajuts a aquestes famílies. Apunta que aquests problemes d'accés a la
tecnologia fan augmentar la desigualtat, i no solament per raó de manca de recursos,
sinó també d'edat o de gènere. Així, doncs, considera que la iniciativa es queda curta i
s'ofereix a treballar conjuntament en propostes per fomentar la inclusió digital i reduir
la bretxa digital.

El Sr. SIERRA replica a la Sra. Artadi que aquesta no és una qüestió de gènere ni d'edat,
i ho diu ell, que va néixer en temps de la dictadura, sinó que allò rellevant és que
Barcelona és la capital mundial del mòbil i, per tant, ha d'esdevenir la capital mundial
de la tecnologia 5G. Això implica que Barcelona pugui oferir aquests serveis als
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ciutadans i als visitants, d'acord amb la repercussió internacional que té la ciutat. En
aquest sentit, critica que els títols de transport públic encara siguin de cartó, com en el
temps de la dictadura, tot i que aquest no sigui l'aspecte de què tracta la proposició.

El Sr. BOU agraeix les explicacions del Govern i considera que la dada de 1.274 punts
de connexió wifi als busos de Barcelona és important. Subratlla que Barcelona ha de
ser capdavantera en aquest àmbit i, per tant, el Govern municipal ha de ser una mica
més atrevit. Comenta que la ciutat té molts visitants i turistes, els quals en tornar al
seu país expliquen la realitat de Barcelona i, per tant, si hi han tingut una bona
experiència, en difonen una bona imatge. En aquest sentit, destaca la importància del
Congrés Mundial del Mòbil.

La Sra. BONET apunta que tots els arguments que han exposat els grups municipals
són vàlids i que no són incompatibles, sinó que serveixen per continuar millorant
aquest servei. Per tant, el Govern pren nota de tots els suggeriments que s'han fet i es
compromet a continuar treballant-hi. Fins i tot malgrat l'abstenció que ha anunciat el
Grup d'ERC, comparteix la preocupació que ha expressat el Sr. Zañartu i està d'acord
en la necessitat de millorar aquest servei.
D'altra banda, tot i que en la intervenció anterior no ho ha esmentat, diu que és obvi
que els punts de recàrrega són gratuïts i entén que els grups municipals ja ho sabien.
Finalment, manifesta que el Govern està disposat a treballar en aquesta qüestió
conjuntament amb els grups municipals i a estudiar totes les propostes que els facin
arribar.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya, Junts
per Catalunya, Ciutadans, Partit Popular i Barcelona pel canvi i l'abstenció d'Esquerra
Republicana.
APROVADA

Proposicions amb contingut de Declaració institucionalb)

Del Grup Municipal Esquerra Republicana:

(M1923/344) La Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, Participació, Seguretat i

La Sra. ALAMANY exposa que els indicadors macroeconòmics apunten que la crisi s'ha
acabat, però altres dades mostren que la fractura social ha augmentat i la cohesió ha
disminuït, que s'ha afeblit el sistema de benestar social, es disposa de menys recursos i
les polítiques fiscals són menys redistributives. Opina, doncs, que el món és més
complex, globalitzat, amb molta fragilitat i incerteses. En aquest context, creu que no
és estrany que hi hagi tensió a les ciutats i Barcelona no n'és una excepció.
El Grup d'ERC pensa que és important que l'Ajuntament de Barcelona, com a institució,
no criminalitzi determinats col·lectius exclosos o en situació de vulnerabilitat, sinó que
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se'ls ha de donar les oportunitats que no tenen. En aquest sentit, assenyala que jutges
i policia han de ser efectius però també han de complir escrupolosament amb totes les
garanties de l'estat de dret. Considera que és positiu que hi hagi un debat públic sobre
aquestes qüestions perquè el repte de fons és eradicar les desigualtats de classe, de
gènere i d'origen, o com a mínim lluitar per garantir polítiques socials sòlides, que
ofereixin oportunitats i recursos per construir un futur per a les persones i per a la
comunitat.
Pel que fa a les persones migrades, i concretament a les que viuen de la venda
ambulant, constata que darrerament se'n parla molt, però lamenta que les polítiques
de l'Ajuntament de Barcelona han fet un gir respecte del mandat anterior, i s'ha passat
de buscar-hi solucions socials i polítiques a prioritzar la resposta policial al fenomen.
En aquest sentit, subratlla els tarannàs diferents del Sr. Recasens i del Sr. Batlle.
Tot seguit, denuncia que durant els primers mesos del mandat el Govern municipal ha
dedicat molts esforços a amagar el fenomen del top manta i ha tractat aquesta qüestió
com un problema d'ordre públic i de seguretat, plantejament del qual discrepa. Així,
apunta que l'estiu anterior es varen destinar més de cent agents de la Guàrdia Urbana
a perseguir manters, la policia ha ocupat gairebé diàriament l'estació de metro de
plaça de Catalunya i fins i tot, durant una batuda policial, es va sentir el crit de "van a
flipar" provinent d'un vehicle de la Guàrdia Urbana.
El seu grup opina que la seguretat no s'ha de gestionar des de la gesticulació ni amb
titulars de premsa, sinó que s'ha d'abordar el fons de la qüestió. Així, doncs, considera

que diversos organismes han titllat de racista. A més a més, les dades disponibles
assenyalen que l'Estat perd cada deu anys 2 milions de persones en edat laboral, de
manera que aquest buit s'ha de cobrir necessàriament amb immigrants, tret que no es
produeixi un increment sobtat de la natalitat, situació que no és previsible. Constata,
doncs, que no es tracta solament de drets, sinó que també és una qüestió de
polítiques laborals i de sostenibilitat del sistema, de manera que creu que cal canviar la

Per aquestes raons, indica que si el Govern municipal vol corresponsabilitzar-se
d'aquesta situació no hauria de contribuir al populisme punitiu, actitud molt perillosa
per a la convivència a la ciutat, sinó que ha de col·laborar en la regulació dels permisos
legals perquè els llocs de treball siguin ajustats a la llei. Tanmateix, indica que
l'ajuntament no té competències per intervenir en aquest àmbit, però sí que pot instar
el Govern de l'Estat a fer-ho i no inhibir-se d'aquest problema.
A continuació, indica que tot fa preveure que els mateixos grups polítics que
componen el Govern municipal formaran el nou Govern de l'Estat. Per tant, opina que
és important que l'Ajuntament de Barcelona es comprometi en aquesta qüestió per tal

darrers mesos i que es reprenguin les polítiques de justícia i de drets adreçades a
aquest sector de la població barcelonina. En aquest sentit, remarca que aquesta gent
que viu al marge de la legalitat en molts casos fa més de deu o dotze anys que són a
Barcelona i, per tant, són ciutadans de ple dret malgrat que se'ls tracti com ciutadans
de segona. Insisteix que una de les dificultats per resoldre aquesta situació és la Llei

desenvolupament d'una vida digna. Creu, doncs, que el consistori s'hauria de conjurar
perquè a Barcelona no hi hagi ciutadans que visquin al marge de la legalitat. Entén que
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aquesta també és una responsabilitat de l'Administració municipal. Així, doncs, si
finalment es forma un govern autoanomenat progressista a l'Estat, considera que
també s'hauria de comprometre a introduir canvis i modificacions en la Llei

Per acabar, indica que amb aquesta proposició el seu grup reclama que es torni a les
polítiques progressistes i que vetllen per la gent, per buscar solucions dignes i justes a
situacions indignes i injustes, i que afecten una part important dels ciutadans de
Barcelona.

ha generat un debat hipòcrita i que els obliga a presentar iniciatives com aquesta a les
institucions catalanes i espanyoles. Així, recorda que durant la legislatura actual el
Parlament de Catalunya ja ha aprovat tres o quatre propostes en aquest sentit, que
aquest debat es produeix al Congrés dels Diputats des de l'any 2001, però la situació
no s'ha resolt.
Seguidament, apunta que la llei estableix que els estrangers que arribin a l'Estat
espanyol han de tenir un contracte de treball, mesura que pot semblar correcta i
segurament respon al desig d'algunes persones, però la realitat desmenteix
absolutament que aquesta sigui la situació habitual perquè la majoria dels immigrants
que arriben a l'Estat espanyol, a Catalunya i en particular a Barcelona ho fan de forma
irregular. Aleshores, la llei exigeix que aquestes persones romanguin
ininterrompudament durant tres anys en territori espanyol, temps durant el qual no
poden treballar ni delinquir, i al cap d'aquest període se'ls podrà regularitzar la situació
si aconsegueixen un contracte de treball. Per tant, indica que aquestes persones que
es troben en situació d'al·legalitat només tenen tres opcions per sobreviure: la
solidaritat privada, perquè no tenen accés a cap ajut públic; la delinqüència, via que els
impedirà obtenir la ciutadania més endavant i que no és desitjable, o dedicar-se a
l'economia irregular.
Dit això, manifesta que aquest debat, que qualifica de deshonest, hipòcrita i inhumà,
fa que també es generin discursos xenòfobs i racistes. Així, doncs, considera que ja fa
massa anys que es debat sobre aquesta qüestió però sense resoldre-la. Recorda que el
mes de març de 2014 l'alcalde Trias va proposar, entre altres mesures, que s'esmenés
la llei perquè aquestes persones poguessin obtenir contractes laborals temporals,
perquè es poguessin guanyar la vida de manera digna i perquè poguessin aprendre
oficis, de manera que poguessin regularitzar la seva situació. Indica que aquesta
proposta es va fer un mes abans que el Sr. Rodríguez Zapatero fos investit president
del Govern espanyol, el qual dos anys enrere era favorable a aquest tipus de mesures.
Tanmateix, apunta que després d'un any i mig de Govern del Sr. Pedro Sànchez no s'ha
produït cap canvi. Per tant, posa en dubte que el futur Govern de l'Estat canviï res i té
molt d'interès a escoltar la posició del PSC perquè l'any 2001 estava a favor de
concedir aquests permisos temporals de treball i d'anar regularitzant paulatinament la
situació de les persones migrades perquè no es veiessin abocades a la irregularitat, a la
delinqüència i a una vida no digna.

El Sr. SIERRA dona la benvinguda al grup proposant al nou Govern d'Espanya, a la
preocupació per modificar lleis espanyoles i a tractar sobre competències que la
Constitució atribueix al Govern de la Nació.
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El Grup de Cs està a favor d'una immigració reglada i ordenada, i reclama que no es
barregin conceptes, com les persones migrades o refugiades per motius econòmics,
darrere de les quals en molts casos hi ha màfies que es lucren de la desgràcia
d'aquestes persones. Tanmateix, el seu grup entén que el Govern d'Espanya no ha
d'aprovar aquestes mesures perquè és la Unió Europea qui ha d'abordar aquesta
qüestió des del control de fronteres a les ajudes als països emissors d'emigrants per
circumstàncies econòmiques. En qualsevol cas, han de ser conscients que la població
paulatinament serà més envellida i per tant caldrà mà d'obra, de manera que és
partidari del model actual d'Espanya, molt semblant al canadenc, que admet la
immigració reglada, amb contractes laborals, de la mateixa manera que en altres
èpoques molts espanyols varen haver d'emigrar a França, a Alemanya, a Suïssa o a
altres països, i ho varen fer amb la documentació en regla. El seu grup també és
partidari de combatre amb duresa les màfies que exploten persones.

grup proposant podrà fer amb el futur Govern de l'Estat, indica que l'ajuntament ha
d'abordar la situació que pateixen la ciutat de Barcelona i les persones que s'han
dedicat a l'activitat il·legal del top manta. En qualsevol cas, considera que no s'han de
justificar ni regular determinades activitats perquè l'únic que generarien seria un
efecte crida.
Per aquestes raons, anuncia el vot contrari del seu grup a la proposició.

El Sr. BOU indica que aquesta qüestió és bastant delicada i no és fàcil decidir el sentit
del vot. Apunta que el seu criteri és realista i empresarial. En primer lloc, assenyala que
no li correspon a l'ajuntament prendre aquestes mesures, tot i que trobi bé que es
plantegin i que es faci de bona fe, perquè és una competència del Govern de la Nació.
Suposa que els grups de Barcelona en Comú i d'ERC tindran alguna influència en el
futur Govern, de manera que la resta de grups de l'oposició segurament només seran
espectadors en el nou escenari.
En segon lloc, subratlla que el gran problema que es planteja és que els migrants
arriben sense cap permís. Recorda que quan els espanyols varen haver d'emigrar,
abans de marxar ja havien buscat feina al país de destinació. Comenta que els
empresaris fan contractes de treball als immigrants perquè saben que això és el que
cal fer. Indica que aquestes persones han de treballar o han de trobar la manera de
tenir ingressos. Considera que la manera més digna d'obtenir ingressos és treballant.
Indica que una altra via seria la de les subvencions, perquè aquestes persones han de
menjar i no se les pot abocar a la delinqüència. Així, doncs, el Grup del PP és conscient
d'aquesta situació i insisteix que aquest problema no té una solució fàcil.
A continuació, manifesta que cal evitar en tot moment el populisme i que han de ser
realistes. En aquest sentit, diu que Espanya és una nació que forma part de la Unió
Europea i ha d'assumir les responsabilitats que li pertoquen, però han de ser
conscients que no tenen tot el poder de decisió en l'àmbit de la immigració, tot i que
reconeix que es poden prendre algunes mesures. En tot cas, no voldria que aquesta
situació esdevingués incontrolable. Així, assenyala que s'han de fer les polítiques
correctes, per humanisme cristià o humanisme laic, però vigilant que no siguin
contraproduents, perquè també s'han de defensar els interessos de la nació i de
Catalunya, perquè aquest país l'han construït els pares i els avis dels ciutadans
contemporanis. Per tant, indica que els immigrants han de ser benvinguts i se'ls ha de
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donar una sortida, però no es poden pensar que poden venir indiscriminadament,
perquè aleshores arriben sense permisos i incontrolats, situació que qualifica de
drama.
En conclusió, reitera que aquest problema no té una solució immediata perquè hi ha
una allau de gent vinguda de fora. Els que ja hi són s'hi han de poder quedar si no
delinqueixen, perquè ja són barcelonins i catalans. Per tant, demana imaginació per
trobar solucions a aquesta situació.

La Sra. PARERA reconeix que aquesta proposició genera dubtes i contradiccions al
Grup de Barcelona pel Canvi. Opina que aquest no és un debat que s'hagi de produir a
l'Ajuntament de Barcelona i encara menys en una comissió del Consell Municipal,
perquè és un debat prou important perquè es faci en seu parlamentària, al Congrés
dels Diputats i al Senat, que és on pertoca fer una revisió de la normativa d'aquest
abast.

té molts clarobscurs, que es va aprovar amb un consens relatiu. Creu que una llei que
regula una qüestió tan important com aquesta hauria de partir d'un gran pacte d'estat
i tenir un consens parlamentari molt ampli, situació que no es va donar. També
recorda que aquesta llei va ser recorreguda al Tribunal Constitucional, el qual en va
anul·lar alguna part de l'articulat perquè vulnerava alguns drets fonamentals. A més a
més, assenyala que aquesta normativa ha sofert nombroses modificacions, se n'han
fet tres reformes i el reglament també ha estat esmenat.
D'altra banda, manifesta que tots els grups municipals han d'estar d'acord que cal
lluitar contra l'economia submergida. Creu que aquest és l'objectiu que perseguia la

que és evident que cal lluitar contra l'economia submergida, que és bàsic concedir
permisos de residència en circumstàncies excepcionals i s'han de valorar aquells casos
en què aquests permisos es demanin per a reagrupament familiar. També creu que les
comunitats autònomes han de jugar un paper en la concessió de permisos de treball a
immigrants que arriben al país, intenten integrar-s'hi i busquen feina. En definitiva,
considera que s'ha de treballar per intentar legalitzar la immigració i sobretot per
aconseguir que els immigrants s'integrin al país.
En tot cas, no creu que la manera d'assolir aquests objectius sigui fer una declaració

que s'ha de traslladar a les institucions competents, on s'ha d'arribar al consens
necessari que reclama aquesta qüestió. Per aquestes raons, anuncia el vot contrari del
seu grup a la proposició.

l'economia submergida i garantir els drets dels immigrants, necessitat que han
assenyalat les entitats socials i tots els sindicats, majoritaris i minoritaris. Apunta que
arreu de l'Estat, a Catalunya i a Barcelona arriben milers de persones no pas perquè les
administracions les acullin, sinó per treballar, per ser autònoms, però sovint es troben

falta de vies legals per a la contractació en origen ha provocat que el gruix més
important d'immigració, no solament a l'Estat espanyol sinó a tot Europa, hagi estat
irregular, persones que han entrat amb visat de turistes i que han obtingut la
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regularització mitjançant l'arrelament social. Considera que és intolerable, des d'un
punt de vista de drets, que les persones que arriben a Barcelona necessitin un mínim
de tres anys per regularitzar la situació, període durant el qual han de viure de
l'economia submergida o de les ajudes socials. Per aquesta raó, el Govern municipal
considera que aquesta és una qüestió de drets i de justícia i no pas de bona o mala fe.
Tot seguit, comenta que després de les eleccions generals celebrades el mes de
novembre proppassat és probable que es formi un govern que inclogui aquesta

demana la proposició. Afegeix que, tot i que l'Ajuntament de Barcelona no tingui
competències en els àmbits d'immigració i asil, el Govern considera que és una qüestió
fonamental des del punt de vista dels drets humans i, per tant, ha prioritzat polítiques
públiques per afavorir i promoure la regularització de veïns que viuen en situació
irregular. En aquest sentit, replica a la Sra. Alamany que no cal reprendre cap política
social perquè aquestes polítiques no s'han deixat de fer i, a més a més, és un
compromís del Govern continuar aplicant les mesures que ja estan en funcionament.
Així, subratlla que Barcelona és la ciutat amb més inversió social de tot l'Estat.
A continuació, esmenta algunes de les polítiques que s'han dut a terme des de
l'ajuntament, malgrat que no tingui competències en aquest àmbit, com ara les
polítiques d'empadronament actiu, que han permès empadronar milers de persones.
Pel que fa al Servei d'Atenció a Immigrants, Emigrants i Refugiats, s'han reforçat els
serveis d'assessorament jurídic d'estrangeria i s'ha ampliat l'equipament per donar una
resposta millor a la demanda creixent que té aquest servei. També s'ha creat una
oferta específica de plans d'ocupació. Voldrien que el Govern de la Generalitat també
treballés en aquesta línia i hi impliqués altres municipis per fer polítiques
d'empadronament actiu, que oferís assessorament jurídic gratuït en estrangeria i plans
d'ocupació per afavorir la regularització de veïns en situació irregular.
D'altra banda, demana que la Generalitat, que té la potestat de fer l'Informe
d'emergència habitacional, en modifiqui alguns dels paràmetres perquè són
excessivament rígids. Així, moltes de les persones que arriben a la ciutat comparteixen
habitatge i no compleixen alguns d'aquests paràmetres, de manera que no poden
obtenir aquest informe. Espera, doncs, que aquest sigui un mandat de màxima
col·laboració en aquesta matèria entre l'Ajuntament de Barcelona, altres ajuntaments
de Catalunya, la Generalitat i el Govern central. Insisteix a demanar aquesta
flexibilització de criteris per tal que no signifiquin un impediment a la regularització de
veïns.
Finalment, anuncia el vot favorable dels grups de Barcelona en Comú i del PSC a la
proposició.

La Sra. ALAMANY replica al Govern municipal que ha fet un gir molt important en
aquesta matèria, com es pot constatar si es pregunta als ciutadans. Creu que episodis
com els de l'estiu, en què cent agents perseguien manters n'és una prova ben clara i és
una actuació que no s'havia produït anteriorment.
En tot cas, celebra que hagin pogut arribar a aquest acord. Està d'acord amb el Sr.
Rabassa en el fet que sovint hi ha matèries que no són competència de l'ajuntament
però que sí que li competeixen. En aquest cas, creu que es tracta no solament de drets
humans, sinó de política laboral. I demana que si algun partit polític que tingui una
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conjuntament. Però subratlla que si no s'hi actua només aconseguiran deixar gent al
marge de la llei, en situació de vulnerabilitat, sotmesa a abusos i patint un autèntic
calvari al llarg de la vida.

El Sr. SIERRA comenta que el Grup d'ERC, malgrat que va guanyar les eleccions, no
forma part del Govern municipal. Assenyala que el fenomen del top manta s'havia
desbordat després de l'efecte crida que havien provocat les polítiques de l'alcaldessa
Colau, i pregunta a la Sra. Alamany si el seu grup, davant d'aquesta situació, no hauria
actuat de la mateixa manera que ho ha fet el Sr. Batlle. Ell creu que sí.

Votació favorable de Barcelona en Comú, Partit dels Socialistes de Catalunya,
Esquerra Republicana i Junts per Catalunya, desfavorable de Ciutadans i Barcelona
pel canvi i l'abstenció de Partit Popular.
APROVADA

Precsc)

Del Grup Municipal Esquerra Republicana:

penals alternatives, tot diversificant les opcions i fent-les més efectives tenint present
de base el delicte comès.

El Sr. CORONAS exposa que el sistema judicial català es caracteritza per ser un model
garantista, que aposta per la reeducació i per les segones oportunitats per a aquelles
persones que s'han vist privades de llibertat, més que no pas pel càstig i la repressió.
Així, doncs, indica que si es vol que la societat la conformin persones autònomes,
madures responsables i socialment actives, cal facilitar eines i recursos a aquestes
persones perquè tinguin la possibilitat de sortir-se'n. Per aquesta raó, anys enrere es
varen implementar les mesures penals alternatives en benefici de la comunitat per a
aquelles persones que per la seva situació de vulnerabilitat o exclusió social
delinqueixen, entre les quals n'hi ha de molt joves, que tenen tot el futur per
endavant. Així, doncs, considera que és important que hi hagi mesures alternatives a la
privació de llibertat, que ofereixin reptes positius, elements de reflexió, marge per a la
rectificació i possibilitat d'integració en la comunitat.
A continuació, indica que Parcs i Jardins és un exemple d'aquests recursos, on la
justícia juvenil ha derivat alguns joves per tal que hi realitzin tasques en benefici de la
comunitat, com també ho és la Fundació Guttmann, on ajuden persones amb altres
tipus de vulnerabilitat, o fins i tot els esplais, on atenen infants. Apunta que cada
vegada hi ha més demanda d'aquests serveis alternatius i, per tant, s'han de menester
recursos per oferir als joves i als no tan joves oportunitats de reparació de danys.
Seguidament, comenta que a Barcelona el Programa d'execució de mesures penals
alternatives és gestionat per una entitat externa des de l'any 2001, que compta amb
serveis i recursos diversos per realitzar tasques de reparació i en benefici de la
comunitat. Tanmateix, el Grup d'ERC creu i sap que això no és suficient. Així, doncs,
apunta que cal ampliar i diversificar el nombre d'aquests recursos per tal que les
persones condemnades a aquestes penes puguin fer feines no remunerades o
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participar en programes formatius o de tractament, que han de ser d'utilitat pública,
d'interès social o en benefici de la comunitat. Creu que l'ajuntament hauria d'oferir
més espais per a aquestes persones, com ja es fa a Parcs i Jardins, i suggereix serveis
com la brigada de neteja, residències de gent gran o centres de dia, entre altres.
Per aquestes raons, demana que l'entitat gestora, amb el suport de l'Ajuntament de
Barcelona, ampliï el catàleg de serveis per a aquest tipus de programes d'execució de
mesures penals alternatives, ja siguin de reparació a la víctima o en benefici de la
comunitat, tenint en compte el delicte comès, de manera que la mesura sigui més
efectiva.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu del Govern. En primer lloc, accepta el prec i
recorda que les mesures penals alternatives es varen implementar quan ell mateix era
secretari d'Afers Penitenciaris. Per tant, se sent molt satisfet d'haver participat en la
implementació d'aquestes mesures i de respondre positivament al prec que es
formula.
Tot seguit, assenyala que hi ha un conveni vigent entre l'Ajuntament de Barcelona i el
Departament de Justícia, concretament amb la Direcció General d'Execució Penal a la
Comunitat i de Justícia Juvenil, per a la col·laboració en l'execució de mesures penals.
Indica que la Direcció de Serveis de Prevenció coordina i gestiona les demandes de
col·laboració per a l'execució de les feines en benefici de la comunitat, que afecten la
població adulta, i les prestacions en benefici de la comunitat, adreçades a menors.
També coordina el Programa prejudicial de mediació i reparació juvenil. Afegeix que
els tècnics de Justícia són els responsables de l'execució de les mesures que es duen a
terme a les entitats que col·laboren amb el Departament de Justícia, i són els qui
proposen la vinculació de les persones.
A continuació, informa que durant l'any 2018 s'ha atès la demanda d'execució de
mesures del sistema judicial de 212 persones, 184 adults i 28 menors d'edat; 141
persones adultes amb sentència de treballs en benefici de la comunitat han estat
vinculades a la Guàrdia Urbana, tot i que solament 112 n'han iniciat el compliment, un
79 % a altres equipaments municipals, un 17 % a serveis, i un 4 % a entitats socials.
Subratlla que no s'ha deixat d'atendre cap demanda de col·laboració d'execució de
sentències.
Pel que fa al catàleg de recursos, comenta que inclou més de 350 serveis, equipaments
i entitats. Afegeix que aquest catàleg es manté obert permanentment i incorpora nous
recursos a mesura que es vinculen a casos concrets o davant de noves oportunitats.
Amb aquesta voluntat de mantenir el catàleg obert per incorporar-hi noves mesures, i
sobretot perquè sigui una eina útil per lluitar contra la impunitat, el Govern
comparteix l'esperit del prec i per tant l'accepta.

El Sr. CORONAS agraeix l'acceptació del prec. Tanmateix, remarca que si hi ha tants
recursos però a l'hora de la veritat no hi ha una oferta prou àmplia potser l'empresa
responsable no en fa una gestió prou encertada. Reitera que una de les queixes que ha
rebut el seu grup és que aquest catàleg s'ha d'ampliar i, per tant, conclou que
probablement no s'està fent bé aquesta feina.

ACCEPTAT



CCM 9/19 Presidencia 65/77

Del Grup Municipal Junts per Catalunya:

dins del primer trimestre del 2020, una nova ubicació adequada i digne per a instal·lar
el CECOR.

El Sr. MARTÍ GALBIS exposa que aquest és un tema cabdal, tal com saben els qui varen
ser regidors durant el mandat anterior i també el Sr. Batlle mateix, que no afecta
solament a l'àrea de Prevenció i Seguretat, sinó que és una qüestió d'interès general
per a la ciutat. Indica que fa temps que hi ha aquest problema i se li ha donat una mala
solució, com és el manteniment de la ubicació actual del Centre de Coordinació
d'Emergència al carrer de Lleida, on operen el Cos de Mossos d'Esquadra, la Guàrdia
Urbana, el servei d'emergències SPEIS-Bombers i el Servei d'Emergències Mèdiques de
la Generalitat.
A continuació, demana que durant el primer trimestre de 2020 l'Ajuntament de
Barcelona es posi d'acord amb la Generalitat per traslladar aquest Centre de
Coordinació d'Emergències a una ubicació més idònia.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu del Govern. Comenta que el primer tinent
d'alcalde, en el debat d'un punt anterior, no ha tingut temps per fer una explicació
extensa d'alguns elements relacionats amb la Junta de Seguretat, però manifesta que
ell mateix hi va plantejar tres temes en el torn obert de paraules, un agraïment al
conseller d'Interior perquè es va comprometre a desplegar tres-cents nous agents del
Cos de Mossos d'Esquadra a final del mes de setembre, un prec i una preocupació. La
preocupació era que es complís el compromís adquirit pel conseller d'Interior a la
Junta de Seguretat celebrada el 31 de juliol per obrir l'oficina de denúncies de la plaça
de Catalunya. Assenyala que l'ajuntament ha ofert un espai a tal fi i des de l'1 d'agost
han demanat reiteradament una resposta, que no ha arribat. El prec era precisament
que ambdues administracions es reuneixin per tractar el tema del Cecor. Informa que
ell mateix es va reunir amb el conseller, amb el director general i amb el secretari
general del Departament d'Interior, els quals li varen comunicar que aquesta no és una
prioritat del departament en aquest moment. Entén, doncs, que si és una qüestió que
afecta ambdues administracions tots plegats han de tenir la voluntat de resoldre-la.
Seguidament, manifesta que el Cecor és un espai físic i alhora té un programa
funcional. Aquest programa s'està ajustant fonamentalment des de la Direcció General
de Prevenció, Extinció d'Incendis i Salvaments. Pel que fa a l'espai físic, informa que
s'està buscant, però puntualitza que aquesta qüestió difícilment es resoldrà en un
termini curt de temps. Així, doncs, demana al Sr. Martí Galbis que els ajudi per
aconseguir que el Departament d'Interior faciliti una solució, perquè és urgent per a
tothom.

El Sr. MARTÍ GALBIS comenta que el Grup Municipal de Junts per Catalunya al
començament del mandat va parlar d'aquest tema amb els responsables del
Departament d'Interior i no està d'acord amb l'afirmació que ha fet el Sr. Batlle que
aquesta qüestió no és prioritària per al departament. En qualsevol cas, es compromet
a tornar-ne a parlar. En tot cas, entén que el trasllat del Cecor és una prioritat per a la
ciutat i també per a la Generalitat. Així, doncs, si en algun moment tenen la percepció
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que aquesta qüestió no és una prioritat per a algú, hauran d'intentar convèncer-lo del
contrari. Insisteix, però, que aquest trasllat serà el producte d'un acord polític entre
ambdues administracions.
Tot seguit, indica que estan parlant d'un equipament ubicat en un edifici malalt. Per
tant, no es tracta solament de la comoditat per als agents dels cossos que treballen en
aquest indret, sinó també de salut laboral, de manera que aquest no és un tema
menor. Comenta que els regidors del seu grup han visitat aquest centre diverses
vegades, han parlat amb els sindicats i amb responsables dels cossos que hi treballen, i
per tant intenten canalitzar les seves necessitats.
Per aquestes raons, i deixant de banda el termini per dur a terme aquesta mesura,
demana que el Govern municipal tingui un capteniment positiu i que continuï
negociant amb el Govern de la Generalitat per aconseguir que aquest trasllat es faci de
manera urgent.

El Sr. BATLLE assegura que sempre ha estat molt escrupolós en la negociació i en el
tractament de totes les informacions que els arriben. Recorda que com a director
general de la Policia va participar en una fase d'estudi per resoldre aquest problema
els anys 2016 i 2017. Subratlla que aquest tema no té una solució fàcil, entre altres
raons perquè cal fer una inversió molt important i cal que totes les administracions hi
col·laborin. Preveu, doncs, que hi haurà un període de transició fins que s'adopti una
solució definitiva. En tot cas, assegura que els serveis de l'ajuntament estan treballant-
hi intensament, conjuntament amb els caps de la Guàrdia Urbana i de Bombers.

El Sr. MARTÍ GALBIS pregunta si el Govern accepta el prec.

El Sr. BATLLE insisteix que treballaran per buscar alguna solució.

ES DÓNA PER TRACTAT

Del Grup Municipal Ciutadans:

(M1923/362) Que el Govern municipal procedeixi a prendre mesures que controlin els
porcs senglars dels districtes de la ciutat que limiten amb el Parc Natural de Collserola
amb mètodes que no suposin el seu sacrifici.

El Sr. SIERRA espera que, com a tinent d'alcalde de Seguretat, sigui el Sr. Batlle qui
respongui aquest prec en nom del Govern. Recorda que el Grup de Cs ja va presentar
aquesta iniciativa durant el mandat anterior i està relacionada amb la seguretat vial i
també amb les persones. Comenta que ell mateix és caçador i per tant coneix els riscos
que pot representar un senglar en determinades condicions. Així, doncs, es tracta de
preservar la seguretat de les persones i la seguretat vial a tots els districtes de
Barcelona, especialment als de Sarrià - Sant Gervasi, d'on el Sr. Batlle és regidor de
districte, Les Corts, Gràcia, Horta-Guinardó i Nou Barris, que són els més propers a la
serra de Collserola, on les comunitats de senglars en alguns casos són molt nombroses. 
A continuació, suggereix que, abans de recórrer a partides de caça o altres
procediments que creu que Barcelona no hauria de permetre, el Govern municipal
controli les poblacions de senglars per evitar accidents, danys materials i personals als



CCM 9/19 Presidencia 67/77

barcelonins. En aquest sentit, indica que la Universitat de Barcelona i la diputació han
fet estudis amb algunes substàncies que impedeixen als senglars acostar-se a zones
determinades. Considera que aquesta podria ser una mesura efectiva. A més a més,
remarca que en les audiències públiques que fan els regidors de districte aquesta és
una preocupació que els veïns expressen de manera recurrent.

La Sra. BONET està segura que al Sr. Sierra no li sabrà greu que respongui ella en nom
del Govern perquè creu que el tema que li preocupa és el dels senglars i no pas el
districte de Sarrià - Sant Gervasi en concret.
Assegura que el Govern és conscient que els senglars que provenen de la zona de
Collserola causen incidents als barris de la ciutat que limiten amb el parc natural,
especialment Sarrià-Sant Gervasi, Horta i el Guinardó, on s'acumula el 75 % de les
incidències registrades l'any 2018. Informa que des de l'any 2017 hi ha un pla d'acció
sobre porcs senglars, elaborat conjuntament amb la Universitat Autònoma de
Barcelona, que té per objectiu la reducció de la presència d'aquesta espècie a l'àrea
urbana de la ciutat. Saben que els factors que afavoreixen la presència de senglars en
zones urbanes i periurbanes són bàsicament l'alimentació accessible, i la comoditat i el
refugi. Per aquesta raó, estan treballant en la prevenció tenint en compte aquests dos
factors.
Pel que fa a accions de prevenció, l'ajuntament està treballant per reduir l'oferta
alimentària disponible per als senglars, en primer lloc encriptant els punts
d'alimentació per a gats perquè no puguin accedir al pinso; en segon lloc, bloquejant
contenidors i papereres perquè els senglars no les puguin bolcar; en tercer lloc,
mitjançant campanyes de conscienciació ciutadana per tal que els veïns no els
proporcionin aliments, i en quart lloc, avaluant la vegetació de les zones verdes per
caracteritzar aquelles que atrauen més els senglars i modificar-ne la composició per
fer-los l'accés més difícil.
D'altra banda, també estan treballant per reduir les zones on els senglars troben refugi
i seguretat. En aquest sentit, estan identificant quin és el tipus de vegetació i les àrees
periurbanes de la ciutat que afavoreixen l'accés als senglars, i es desbrossen les àrees
més concorregudes. Quan aquesta mesura no funciona, queden dues opcions abans
d'haver de procedir al sacrifici: dificultar-los l'accés mitjançant tanques infranquejables
i aplicar controls de fertilitat. Tanmateix, comenta que aquestes mesures donen
resultats a llarg termini. Com a darrera opció, es fan captures programades, però
sempre seguint els criteris que estableix l'Associació Internacional per a l'Estudi del
Comportament Animal.
En conclusió, el Govern accepta el prec però amb el benentès que el pla d'acció
aprovat l'any 2017, que s'està aplicant, ja preveu els mecanismes que ha explicat i
prioritza la prevenció per sobre de la captura i sacrifici, que és la solució menys
desitjada.

El Sr. SIERRA agraeix l'acceptació del prec. Demana al Govern municipal que parli amb
la Diputació de Barcelona, governada pels mateixos partits que dirigeixen
l'ajuntament, perquè aquesta institució té un projecte interessant que es pot afegir a
les mesures que ja s'estan prenent a Barcelona.

ACCEPTAT
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(M1923/363) Que es procedeixi a la supressió de la clàusula lingüística que s'incorpora
com a condició especial d'execució i obligacions de l'empresa contractista en tots els
Plecs de Clàusules Particulars que regeixen les licitacions de l'Ajuntament de Barcelona
o, en el seu defecte, es procedeixi a la modificació de la mateixa incorporant el castellà
com a llengua cooficial de Catalunya.

El Sr. SIERRA exposa que els plecs de clàusules particulars, que contenen les condicions
especials d'execució dels contractes, estableixen que cal lliurar tota la documentació
necessària per al compliment del contracte en català i fer-ne ús en el servei objecte del
contracte. Assenyala que, d'acord amb l'article 1 de la Llei de contractació del sector
públic, la contractació pública ha de garantir els principis de llibertat d'accés a les
licitacions, publicitat i transparència en els procediments, i la no-discriminació i
igualtat de tracte entre els licitadors. Entén, doncs, que l'Ajuntament de Barcelona
incompleix aquests preceptes, com també l'article 3 de la Constitució espanyola, que
estableix que l'espanyol també és una llengua cooficial, en aquest cas, a la Comunitat
Autònoma de Catalunya.
Tot seguit, argumenta que aquesta situació comporta un perjudici per a les empreses
que fan la contractació amb l'Ajuntament de Barcelona, que només tenen dues
opcions: o bé deixar de contractar o bé disposar de recursos propis per contractar
persones solament per mantenir les relacions amb l'ajuntament.

La Sra. BALLARÍN no accepta el prec. Argumenta que aquesta clàusula no és arbitrària
ni discrecional, sinó que justament es fa en compliment de la llei. En aquest sentit,
recorda que la Llei de política lingüística de 1998 estableix que el català és la llengua
pròpia de l'Administració local de Catalunya i que, com a tal, ha de ser la llengua d'ús
normal i general en les seves activitats. A més a més, apunta que l'article 6 de l'Estatut
d'autonomia de Catalunya també estableix que el català és la llengua d'ús normal i
preferent de les administracions públiques catalanes. Finalment, recorda que la Carta
municipal de Barcelona, aprovada per unanimitat al Congrés dels Diputats, tot i que en
aquell moment el Grup de Cs no hi tenia representació, estableix l'obligació de
l'ajuntament de normalitzar l'ús del català en l'exercici de les seves competències.
Així, doncs, manifesta que l'any 2010, i fruit d'aquestes normes, es va aprovar el
Reglament d'ús de la llengua catalana de l'Ajuntament de Barcelona, un reglament que
va ser debatut àmpliament i que estableix l'obligació a la qual es refereix el prec.
Destaca que posteriorment, l'any 2012, el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya va
emetre una sentència, fruit d'un recurs contenció administratiu, i en aquest punt
concret de les relacions contractuals indicava que resulta admissible la imposició del
català en la mesura que l'ajuntament actua en aquest cas com a consumidor, amb el
benentès que aquesta obligació afecta el contractista i no pas persones físiques
concretes.
En conclusió, entén que el Govern compleix la llei, i mentre hi hagi aquest consens
social i aquestes obligacions normatives la continuaran complint.

El Sr. SIERRA lamenta la no-acceptació del prec. Remarca que la Sra. Ballarín ha
reconegut que la normativa estableix que a la Comunitat Autònoma de Catalunya la
llengua catalana ha de ser d'ús preferent i normal, però no excloent. I entén que el
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Govern municipal exclou la llengua espanyola, no solament a la contractació pública,
sinó també en altres àmbits de la relació de l'ajuntament amb els ciutadans, fins i tot
amb el seu grup municipal, perquè les transcripcions de les seves intervencions no es
fan en la llengua en què s'expressen, ja sigui l'espanyol o el català. En qualsevol cas,
aquesta situació no els sorprèn i mostra preocupació perquè tot fa preveure que hi
tornarà a haver un nou tripartit.

La Sra. BALLARÍN assenyala que la política lingüística té un consens social i polític ampli
en aquest país, i mentre aquest consens es mantingui el Govern continuarà complint la
normativa actual. Indica que si en algun moment el Grup de Cs planteja un altre acord
que tingui aquest mateix grau de consens, el Govern municipal reconsiderarà la seva
posició.

NO ACCEPTAT

Del Grup Municipal Partit Popular:

(M1923/353) Instar el Govern municipal a presentar, en el termini de tres mesos, un
informe sobre la vigència i aplicació del Pla Director de la Guàrdia Urbana.

El Sr. BOU anuncia que farà la intervenció en castellà, tot i que està espantat i ja no pot
entendre res, perquè una cosa és allò que diu la llei i una altra l'exercici de la
normalitat. Indica que els treballadors de la seva empresa coneixen aquesta normativa
però no entenen que no es puguin expressar en castellà i que ho hagin de fer en
català. En aquest sentit, diu que la seva empresa ha estat sancionada dues vegades
amb 1.200 euros perquè havia posat un rètol en castellà a l'Hospitalet de Llobregat.
Comenta que va interposar un recurs contra aquestes sancions i finalment va haver de
pagar 600 euros.
Entrant en el prec, exposa que el Govern va presentar el Pla director de la Guàrdia
Urbana al Plenari del Consell Municipal del mes de maig de 2016. Davant de la manca
d'informació sobre el desenvolupament d'aquest pla, el Grup del PP el mes de
desembre de 2016 va presentar una proposició en aquesta mateixa comissió, que va
ser aprovada i en la qual es demanava que s'elaborés un informe sobre el
desenvolupament del Pla director de la Guàrdia Urbana que contingués el cost de la
implementació d'aquest pla, la ràtio d'agents de la Guàrdia Urbana per nombre
d'habitants, informació sobre la reconversió de les unitats USP en unitats de reforç a la
proximitat i emergències, garanties sobre l'acompanyament i assistència jurídica a tots
els agents del cos, que es donés el màxim suport i reconeixement institucional a la
Guàrdia Urbana i a la importància de la funció que realitza a Barcelona.
Per aquestes raons, el seu grup presenta aquest prec, el text del qual llegeix a
continuació, i demana que l'informe inclogui els punts que acaba d'esmentar.

El Sr. BATLLE intervé com a portaveu del Govern. Accepta el prec, tot i que comenta
que han acordat amb l'equip del grup proposant que el termini per a la presentació de
l'informe sigui de sis mesos per poder tenir més perspectiva sobre l'aplicació d'aquest
pla director. Remarca que el Pla director de la Guàrdia Urbana té plena vigència.
Convida el Sr. Bou a consultar l'últim informe sobre el desenvolupament d'aquest pla a
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la pàgina web de la Guàrdia Urbana.
A continuació, recorda que el pla director té la missió de dissenyar l'estratègia i
planificar objectius a curt, mitjà i llarg termini, en funció de les necessitats de la ciutat i
de l'organització del cos. Comenta que el procés d'elaboració d'aquest pla director va
permetre entendre que s'havia de configurar com una eina viva i de participació, amb
voluntat de ser permanent, revisable i adaptable. Havia de ser permanent perquè es
volia fer un document que tingués un recorregut llarg en el temps; revisable, perquè
les circumstàncies de l'entorn són canviants i les maneres d'abordar-lo també ho han
de ser, i adaptable, perquè s'ha d'ajustar als problemes que puguin sorgir i que no
estiguin previstos.
Per acabar, indica que aquestes mesures les presentaran com a informe del Govern
perquè creu que és positiu que a començament de 2020 els grups municipals puguin
conèixer l'estat d'execució d'un pla molt important per a l'acció de govern del mandat
actual.

El Sr. BOU en aquesta ocasió intervé en català i valora l'exercici de la llibertat. Per
concloure, agraeix l'acceptació del prec.

amb el redactat següent:

(M1923/353) Instar el Govern municipal a presentar, en el termini de sis mesos, un
informe sobre la vigència i aplicació del Pla Director de la Guàrdia Urbana.

Del Grup Municipal Barcelona pel canvi:

(M1923/367) Instar el Govern de la ciutat a prendre noves mesures que garanteixin

i la venda il·legal que realitzen els manters.

La Sra. PARERA comenta que des de l'inici del mandat i també durant la campanya
electoral s'ha parlat molt d'aquesta qüestió. Reconeix que s'han fet actuacions que
han mostrat menys permissivitat que durant el mandat anterior, però entén que el
problema continua. Així, observa que els manters s'han desplaçat de les zones
habituals cap a d'altres i no s'aconsegueix erradicar aquesta pràctica. El Grup de
Barcelona pel Canvi és molt sensible a les dificultats que travessen els comerciants i,
en aquest moment que s'acosta la campanya de Nadal, han demanat que es prenguin
mesures per ajudar-los. Remarca que la competència il·legal no ajuda gens el sector.
D'altra banda, el seu grup té la impressió que el Govern actua en base a la
immediatesa de la situació concreta, però que no hi ha un pla integral per abordar
aquesta qüestió, per erradicar una activitat absolutament il·lícita, perquè aquest
problema no es traslladi a altres municipis i per donar una resposta a la situació dels
manters, que simplement volen viure i integrar-se a la societat. Així, doncs, s'hi ha
d'actuar també des de l'àmbit dels serveis socials per ajudar-los a deixar una activitat
il·legal i aconseguir una feina legal.
Finalment, amb aquest prec demana una intervenció immediata del Govern en
aquesta qüestió. Pregunta si hi ha previst cap pla concret per a les dates de Nadal i un
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altre de més ampli per erradicar el fenomen de la venda ambulant il·legal.

El Sr. BATLLE intervé en nom del Govern. Diu que no comparteix l'escenari que dibuixa
la Sra. Parera perquè repeteix un mantra que no respon a la realitat real de la ciutat.
Tanmateix, assegura que el Govern és realista i és conscient que les persones que es
dediquen a la venda il·legal als espais públics busquen els indrets on poden realitzar
aquesta feina. El Govern ja coneixia aquesta circumstància quan varen iniciar el
dispositiu permanent a final de juliol i actua en conseqüència. Afirma, doncs, que la
situació actual és molt diferent de la que hi havia mesos enrere, tal com reconeixen les
entitats dels comerciants, les quals agraeixen la feina feta i demanen que es continuï
actuant amb la mateixa intensitat. Per tant, el Govern no abaixa la guàrdia, és exigent
amb la feina que fa i afirma que la prioritat i la voluntat política són clares, de manera
que les ordres que es donen a la Guàrdia Urbana són ben nítides. En conclusió,
manifesta que no hi ha impunitat en aquesta qüestió.
Pel que fa als resultats del dispositiu permanent, informa que entre setembre i octubre
de 2019 s'han decomissat 184.428 objectes, que sumats a la xifra dels mesos de juny,
juliol i agost arriben a la xifra de 479.553, de manera que en aquest període s'ha
incautat un total de 663.981 objectes. Apunta que el mes de juny hi havia 771
venedors ambulants, el mes d'agost 140 i el desembre entre 50 i 80. D'aquests darrers,
entre 40 i 50 intenten mantenir l'activitat a l'eix passeig de Gràcia - plaça de Catalunya -
 la Rambla, els quals, dividits en dos o tres grups de venedors, es mouen amunt i avall
en aquest eix. De tant en tant, algun grup minoritari de venedors intenta introduir-se,
sense èxit, a la zona de la Barceloneta, on hi ha presència policial, tot i que és un
element molt marginal de la intervenció en aquest àmbit. Així, doncs, conclou que el
dispositiu permanent que es va posar en marxa el mes de juliol és efectiu, continua en
marxa i s'adequa a cada situació nova que sorgeix.
Per aquestes raons, anuncia que el Govern no prendrà noves mesures i mantindrà les
actuals perquè considera que són vàlides. Així, doncs, que no accepta el prec i reitera,
a més a més, que compten amb el suport del sector del comerç i creu que també del
conjunt dels ciutadans, que exigeixen un ús endreçat de l'espai públic.

La Sra. PARERA lamenta que no s'accepti el prec i que el Govern no vulgui elaborar un
pla integral per abordar aquesta qüestió. Afirma que el problema continua existint,
com ho poden constatar tots aquells que utilitzen el metro per anar a treballar a
l'estació de Liceu, on es poden veure venedors amb bosses i mantes que ocupen tota
l'andana i que es dirigeixen a les zones comercials del centre de la ciutat. Insisteix,
doncs, que aquesta activitat representarà un problema durant la campanya de Nadal.
Reconeix que els comerciants estan més satisfets amb les actuacions del nou Govern,
però no creu que ho estiguin del tot perquè aquest problema els continua afectant.

El Sr. BATLLE reitera que a vegades es produeix algun incident puntual perquè els
manters coneixen els canvis de torn de les patrulles de la Guàrdia Urbana, com ara a
migdia, però s'està fent una actuació continuada i s'hi dediquen molts recursos. Per
tant, entén que no cal revisar un pla que ja està donant resultats positius. El desig del
Govern és que no hi hagi cap ús irregular de l'espai públic, però insisteix que en aquest
moment la situació a la ciutat de Barcelona és molt millor que la d'altres capitals
europees, tal com poden constatar aquells que tinguin l'oportunitat de visitar Roma,
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París o Madrid, entre altres. Creu, doncs, que el Govern ha sabut gestionar l'espai
públic i ha reconduït una situació molt difícil i que temps enrere ja havia denunciat el
Grup de Barcelona pel Canvi.

NO ACCEPTAT

Preguntesd)

Del Grup Municipal Esquerra Republicana:

(M1923/346) Quines són, exactament, les funcions de la Unitat de Reforç

El Sr. CORONAS creu que la pregunta és pertinent perquè veuen diferències
importants entre algunes actuacions d'aquesta unitat i allò que preveu el Pla director
de la Guàrdia Urbana. Així, comenta que en la intervenció que es va fer a l'acampada
de la plaça de la Universitat, que segons el Govern municipal es va fer per recuperar la
normalitat viària, hi varen participar cent cinquanta persones de quatre unitats, la
UREP, les Unoc 1 i 2, i el Cos de Mossos d'Esquadra, coordinada per aquest darrer cos
però comandada per la Guàrdia Urbana de Barcelona. Durant aquesta actuació es
varen encapsular els acampats i es varen imposar sancions per ocupació de la via
pública. Posteriorment, hi varen participar cent persones dels serveis de neteja.
A continuació, apunta que després d'estudiar el Pla director de la Guàrdia Urbana no

és més pròpia d'unitats antiavalots. Per aquesta raó vol saber exactament les funcions
que tindrà aquesta Unitat de Reforç d'Emergències i Proximitat en el futur.

El Sr. BATLLE manifesta que la UREP tindrà les mateixes funcions descrites en l'acord
de la Comissió de Govern de febrer de 2019, de creació d'aquesta unitat. Entre elles,
es contemplen actuacions policials coordinades amb Mossos d'Esquadra, que en
funció de les necessitats del servei es reparteixen les tasques. Puntualitza que no hi ha
compartiments estancs que estableixin quines actuacions poden fer exclusivament els
Mossos d'Esquadra, la Guàrdia Urbana o altres cossos policials.
Tot seguit, reitera que aquesta unitat es va crear per acord de la Comissió de Govern
de febrer del 2019 amb la missió de reforçar el servei de policia de proximitat als barris
de la ciutat, amb tasques específiques per assegurar la convivència i la seguretat
ciutadanes, de prevenció i gestió d'emergències, i d'inspecció administrativa
especialitzada. Indica que qualsevol d'aquestes tasques es corresponen amb les que ha
esmentat el Sr. Coronas.
Així, doncs, assenyala que aquesta unitat té la funció de prestar suport tècnic i
operatiu a les unitats territorials, com a reforç de proximitat, en l'execució de plans i
dispositius de seguretat en espais o esdeveniments d'especial complexitat o risc;
coordinar les actuacions i l'equip per a la gestió d'emergències, tant en la planificació i
prevenció de riscos com en la gestió operativa de l'emergència declarada; dur a terme
la investigació administrativa i prestar suport tècnic a la investigació penal
d'infraccions relacionades amb el medi ambient; dur a terme la inspecció d'espectacles
públics i activitats, i protegir les autoritats municipals en actes, espais públics i edificis
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en situació de risc especial.

El Sr. CORONAS considera que, després d'escoltar aquesta llista de funcions, o bé
tenen interpretacions diferents sobre què és una emergència i sobre el concepte de
proximitat, o bé no acaba d'entendre per què hi ha d'haver cap unitat de la Guàrdia
Urbana que hagi de fer actuacions d'aquest tipus. Així, entén que proximitat no vol dir
llançar-se damunt de la gent, que és el que va passar a la plaça de la Universitat. Opina
que el Govern i el seu grup haurien de coincidir en què significa el concepte de
proximitat, però constata que no és així. En tot cas, apunta que possiblement el tinent
d'alcalde ha cedit a la pressió d'algun d'aquells sindicats que reclamaven "que nos
dejen actuar" i finalment la Guàrdia Urbana ha fet una intervenció que no li pertocava,
que en aquest cas hauria d'haver donat suport als Mossos d'Esquadra però no havia
d'haver intervingut directament ni exercir funcions de comandament, atès que es
tractava d'un operatiu d'ordre públic.
Per aquestes raons, mostra la preocupació del seu grup. Creu que si hi ha un pla
director aprovat i un acord de govern que contempla la llista de funcions que ha
detallat el Sr. Batlle aquestes funcions no són interpretables i, per tant, que la UREP no
hauria de fer intervencions d'aquest tipus en cap situació, tret d'aquelles que són
descrites en les seves funcions.

ES DÓNA PER TRACTADA

Del Grup Municipal Junts per Catalunya:

Govern Municipal? (especificant a la resposta les mesures assumides i implantades en

Barcelona per a que la Sindicatura de Greuges pugui tenir accés informàtic als
procediments concrets que són objecte de la seva supervisió?

El Sr. MARTÍ GALBIS recorda que la Síndica de Greuges exposa el seu informe anual al
Plenari del Consell Municipal, en el qual fa un resum de les actuacions principals i dels
expedients tramitats per aquesta institució municipal. Assenyala que a l'informe de
2018 la Síndica de Greuges fa fer vuitanta-una recomanacions al Govern municipal.
Atès que una de les queixes es repeteix reiteradament cada any, en el sentit que el
Govern té un grau molt baix d'assumpció d'aquestes recomanacions, el seu grup
formula aquesta pregunta, el text de la qual llegeix a continuació.

El Sr. MARTÍ GRAU matisa que al llarg de l'any 2018 la Síndica de Greuges va fer un
total de 252 recomanacions, tot i que l'informe en reculli 81. D'aquestes, el Govern en
va respondre a 183. En el diàleg quotidià entre la síndica i les àrees de l'ajuntament
mai no s'estableix si el Govern les assumeix completament, tal com es fa en els precs
que formulen els grups municipals, sinó que sovint la síndica entén la posició del
Govern i les possibilitats de l'ajuntament, i s'arriba a acords d'implantació parcial o
sencera, en alguns casos, de les recomanacions.
D'altra banda, destaca que hi ha un percentatge de recomanacions a les quals el
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Govern no ha respost perquè n'hi ha moltes i de molt genèriques, tot i que admet que
aquesta és una funció de la síndica. Hi posa com a exemple la recomanació de
controlar que les obres que es duguin a terme en el patrimoni arquitectònic s'adeqüin
a les llicències. Apunta que segurament s'ha detectat que s'ha donat aquesta
circumstància puntualment per un error, i la síndica fa aquestes recomanacions de
caràcter general, que òbviament el Govern accepta d'antuvi perquè precisament això
és el que estableix el marc legal.
Pel que fa a l'accés informàtic als procediments concrets, indica que s'està estudiant.
Comenta que un informe dels serveis jurídics diu que aquest accés podria ser contrari
a la normativa reguladora de la protecció de dades. En tot cas, assenyala que és una
qüestió molt tècnica que s'ha d'estudiar i alhora es pot mirar què estan fent en aquest
aspecte altres sindicatures de greuges del país. Tot i així, apunta que l'any 2018 la
Síndica de Greuges va demanar deu expedients i els govern els hi va facilitar tots
immediatament. Durant l'any 2019 n'ha demanat vint i també els ha tingut
immediatament. Per tant, assegura que l'accés a qualsevol informació que la síndica
demani és automàtic.

El Sr. MARTÍ GALBIS agraeix la primera part de la resposta però entén que és òbvia i no
els aporta res. Així, comenta que aquesta resposta l'hauria pogut donar ell mateix l'any
2011 o 2012, quan era regidor de Presidència en el Govern de l'alcalde Trias i
responsable de relacions amb la Sindicatura de Greuges municipal. Considera, doncs,
que el Govern no és gens transparent en aquest àmbit. Demana més concreció perquè
no s'ha donat cap dada que els permeti conèixer el grau de receptibilitat de les
recomanacions.
Pel que fa a la segona resposta, el seu grup també sap que hi ha discrepància de
criteris jurídics entre els Serveis Jurídics municipals i l'Autoritat Catalana de Protecció
de Dades. Tanmateix, assenyala que no es tracta només de facilitar els expedients a la
Síndica de Greuges, sinó de permetre aquest accés telemàtic per estalviar recursos
tant de l'ajuntament com de la síndica i per poder funcionar d'una manera pròpia del
segle XXI.

El Sr. MARTÍ GRAU celebra que el Sr. Martí Galbis reconegui que ha donat la mateixa
resposta que hauria donat el Govern que hi havia l'any 2012. Diu irònicament que
potser la coincidència de nom els fa donar la mateixa resposta a les mateixes
preguntes. Entén, doncs, que ha respost bé segons el criteri del portaveu del Grup de
JxCat.
Pel que fa a la segona part, es compromet a fer el mateix que faci el Síndic de Greuges
de Catalunya per accedir electrònicament als expedients del Govern de la Generalitat.
Creu que aquesta serà la millor manera d'ajustar-se a la normativa vigent.

ES DÓNA PER TRACTADA

Del Grup Municipal Partit Popular:

(M1923/354) Quin és el capteniment del govern municipal, des del punt de vista legal i
de seguretat, respecte als captadors de clients de diferents serveis i/o activitats que
s'ofereixen a la via pública, tal com voluntaris d'ONG, oferta i/o promocions
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d'empreses i serveis turístics?

El Sr. BOU comenta que per anar del carrer del Portal de l'Àngel fins a la cruïlla del
passeig de Gràcia amb la Gran Via s'han d'esquivar diferents associacions i entitats
que, tot i que ho fan educadament, demanen als vianants que els dediquin una estona
per convèncer-los de les bondats de la seva associació. En altres zones de Barcelona es
poden trobar persones que promouen coffee shops, que capten turistes per oferir-los
itineraris gratuïtament o per demanar dades personals, com el correu electrònic o el
número de telèfon. Davant d'aquesta situació, pregunta al Govern, del qual diu que
sempre és molt curós amb la utilització i explotació de l'espai públic, si no s'ha adonat
d'aquesta ocupació de les zones més centrals i concorregudes de la ciutat.
D'altra banda, al seu grup li consta que la Guàrdia Urbana durant el mandat anterior
preparava un estudi sobre aquest fenomen per elaborar una eventual regulació i
pregunta en quina situació es troba aquest estudi.
Finalment, llegeix el text de la pregunta.

El Sr. BATLLE indica que el capteniment consisteix a fer complir la normativa existent.
Considera que l'Ordenança sobre l'ús de les vies i els espais públics estableix ben
clarament quines activitats són permeses i quines no, i quines condicions de seguretat
s'han de complir. També defineix les infraccions i estableix les sancions corresponents.
A més a més, indica que la voluntat política del Govern municipal en aquest tema va
quedar clara en un acord de govern, el qual marca com un dels objectius en l'àmbit de
prevenció, seguretat i convivència la millora de l'espai públic. En aquest sentit, han
proposat algunes accions relacionades amb aquesta pregunta, com ara promoure
polítiques actives de prevenció, els usos convivencials de l'espai públic i l'impuls de
l'autoritat democràtica i el control dels delictes, combatre els usos excloents i
monopolitzadors de l'espai públic que posin en risc la convivència i la seguretat dels
barcelonins, mesures contingudes en el punt 6.1.4 de l'acord de govern. Assenyala que
el carrer és de tots i assegura que el Govern s'esforçarà per aplicar aquestes mesures.
D'altra banda, el punt 6.1.5 d'aquest mateix acord de govern diu que han d'impulsar
un pla d'intervenció i regulació de les activitats en l'espai públic, pla que ja s'està
elaborant.
Per acabar, recorda que l'article 9 de l'Ordenança sobre l'ús de les vies i els espais
públics, normativa que la Guàrdia Urbana fa complir, estableix que l'exercici de
professions o activitats per remuneració a la via pública és considerat ús comú general
i no resta sotmès a llicències sempre que per la seva naturalesa no comporti un ús
intensiu de l'espai públic i no afecti altres usos. En cap cas l'exercici d'aquestes
activitats podrà suposar la pressió ni la demanda insistent i coactiva, ni cap molèstia
per al vianant.
En conclusió, considera que el capteniment del Govern, de la Guàrdia Urbana i dels
agents que treballen en el control de l'espai públic és ben clar.

El Sr. BOU agraeix la resposta però constata que el Govern no fa res per resoldre la
situació que ha descrit en la intervenció anterior i que hauran de continuar esquivant
les persones que els aborden pel carrer.

ES DÓNA PER TRACTADA
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Del Grup Municipal Barcelona pel canvi:

de la ciutat?

La Sra. PARERA indica que a diferents barris de la ciutat, en alguns de manera més
intensiva, proliferen els narcopisos, i aquesta situació representa un problema
important. Per aquesta raó formula la pregunta, el text de la qual llegeix tot seguit.

El Sr. RABASSA puntualitza que la pregunta fa referència a l'actuació policial ordinària,
quan en aquest cas l'actuació policial és extraordinària perquè des de fa anys es
treballa en aquest sentit coordinadament amb diversos cossos policials, entre ells els
Mossos d'Esquadra perquè aquesta és una competència de la Generalitat de Catalunya.
A continuació, assenyala que mantenen una comunicació molt estreta amb el veïnat
perquè, tot i que pugui semblar un tema menor, aquesta comunicació els permet tenir
una informació gairebé a temps real sobre la situació al carrer i en propietats privades.
Aquesta actuació es duu a terme des dels districtes, amb participació de la Tinença
d'Alcaldia de Prevenció i Seguretat, la Guàrdia Urbana i la policia de barri. Insisteix en
la importància d'aquest contacte per poder intervenir amb immediatesa.
D'altra banda, informa que s'han incrementat els educadors de salut, s'han ampliat els
horaris i centres que atenen les persones que ho han de menester. També es fa un
seguiment permanent sobre el funcionament d'aquests centres i de les necessitats que
tenen.
Pel que fa a l'espai públic, comenta que s'està revisant l'enllumenat per evitar
distorsions que poden provocar que en algun moment hi hagi problemes de seguretat.
Així, indica que des del districte de Ciutat Vella, del qual ell mateix és regidor, estan
fent les auditories de l'espai públic per detectar les necessitats que hi ha.
Finalment, quant a la gestió dels pisos buits, apunta que en els barris que tenen més
problemes es fan trucades, enviament de cartes i les gestions necessàries per
mobilitzar aquests pisos i que es posin al mercat de lloguer o bé que els propietaris els
incloguin en borses de lloguer.

La Sra. PARERA entén que cal treballar per prevenir l'ocupació d'aquests pisos i
considera que les mesures que ha esmentat el Sr. Rabassa són positives. Assenyala que
un cop s'ha produït l'ocupació és molt complicat actuar-hi i cal la intervenció policial,
de manera que el problema pren altres dimensions. També està d'acord demanar la
col·laboració dels veïns, però apunta que per a ells no és fàcil denunciar l'aparició d'un
narcopís al barri perquè tenen por. Per tant, creu que s'ha de tenir en compte aquesta
por i, tot i que és positiu implicar-hi els veïns, remarca que la gestió l'ha de fer
l'Administració.

El Sr. RABASSA assenyala que la policia de barri és al costat dels veïns i si aquests no
s'atreveixen a fer la denúncia se'ls demana que si més no donin informació. 
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Assegura, doncs, que treballen amb sensibilitat i des de diferents àmbits.
Per acabar, remarca que per prevenir les ocupacions la mesura més efectiva és que no
hi hagi pisos buits. Per tant, apel·la a tots els propietaris de pisos, també als grans
propietaris, que els posin al mercat de lloguer o bé a disposició dels diversos
programes que té l'ajuntament amb borses de lloguer.

ES DÓNA PER TRACTADA

Seguiment Proposicions / Declaracions de Grupe)

VI) Mocions

VII) Declaracions Institucionals

No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 13.25
hores.
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